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Doslovný prepis zvukového záznamu zo 

zasadnutia Mestského zastupiteľstva v 

Rožňave dňa 08. 02. 2024 
 

 

 

p. primátor Michal Domik 

Začíname. Vážení páni poslanci MZ, vážení prítomní. Podľa § 12 Zákona Slovenskej národnej 

rady č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov otváram 13. zasadnutie 

Mestského zastupiteľstva v Rožňave. Vítam poslancov mestského zastupiteľstva, pani hlavnú 

kontrolórku, náčelníka mestskej polície,  pána hlavného architektka a urbanistu mesta Rožňava, 

riaditeľov príspevkových organizácií, konateľov obchodných spoločností, vedúcich odborov 

mestského úradu a všetkých prítomných.  

Konštatujem, že poslanci mestského zastupiteľstva boli na zasadnutie písomne a včas pozvaní. 

Z celkového počtu poslancov 13 poslancov je prítomných 10, teda MZ je spôsobilé rokovať 

a uznášať sa. Svoju neúčasť ospravedlnili pán poslanec Bolaček, pani poslankyňa Takáč 

Senglerová a pán poslanec Breuer. Za overovateľov zápisnice menujem poslancov pána 

Kelecsényiho a pána poslanca Deménya.  

 

V súlade s rokovacím poriadkom: „overovatelia dozerajú na správnosť a úplnosť zápisnice zo 

zasadnutia mestského zastupiteľstva, ďalej dozerajú na hlasovanie. Povinnosťou 

predsedajúceho je zistiť a v úvode rokovania oznámiť, či bola zápisnica z predchádzajúceho 

zasadnutia overená, či boli vznesené námietky, pripomienky a podobne. Ak neboli podané 

námietky, pokladá sa za schválenú, pokiaľ námietky boli podané rozhodne o nich mestské 

zastupiteľstvo hlasovaním po vyjadrení a prednesení overovateľmi. Oznamujem, že doslovný 

prepis zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Rožňave zo dňa 01. 02. 2024 nebol pre 

krátkosť času vyhotovený. 

 

Vážení poslanci predkladám na schválenie návrh programu rokovania tak, ako je uvedený 

v pozvánke, to jest, napríklad sa hlasuje o oboch, o bodoch návrhu programu zverejneného na 

úradnej tabuli a webovom sídle mesta v súlade s novelou zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov. Takže dávam hlasovať o programe, ktorý bol 

zverejnený a ktorý vám bol zaslaný. Nech sa páči hlasujte.  

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Páni poslanci má niekto návrh na zmenu rokovania? Nech sa páči. Nech sa páči pán zástupca 

 

Drengubiak 
Ďakujem za slovo. Prajem príjemný deň všetkým. Mám návrh na doplnenie programu. Bod č. 

14 a tým pádom materiály pani hlavnej kontrolórky a nasledujúce sa posunú na 15 a ďalej. Bod 

na doplnenie je Mesto Rožňava hlavný architekt a urbanista mesta, Šafárikova 29, Rožňava – 

schválenie postupu pri spracovaní návrhu zmien a doplnkov č. 8 Územného plánu mesta 

Rožňava. Uvedený materiál vám bol zaslaný dodatočne v utorok a mohli ste sa s ním 

oboznámiť. Ďakujem pekne.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Prosím hlasujme o pozmeňujúcom návrhu pána zástupcu Drengubiaka.  
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Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. Ďakujem.  

 

Vážení občania. V súlade s rokovacím poriadkom Mestského zastupiteľstva v Rožňave občania 

mesta a ďalšie osoby majú právo vyjadriť svoj názor v bode 1 v rozprave k prerokovanému 

materiálu. Predsedajúci im udelí slovo a po tom, čo v diskusii vystúpili všetci prihlásení 

poslanci. K danému bodu je možné v rozprave vystúpiť aj viac krát a vystúpenie môže trvať 

najdlhšie 5 minút. V odôvodnených prípadoch môže predsedajúci tento časový limit predĺžiť, 

ak sa na tom uznesie nadpolovičná väčšina prítomných poslancov.  

V 2-hom bode Otázky a podnety občanov ak chcú vystúpiť k problematike, ktorá nie je 

predmetom rokovania, časový rozsah nesmie presiahnuť dĺžku 5 minút. V odôvodnených 

prípadoch môže byť tento časový limit predsedajúcim predĺžený, ak sa na tom uznesie 

nadpolovičná väčšina prítomných poslancov. Do programu rokovania sa zaraďuje hneď po 

otvorení zasadnutia MZ a trvá najdlhšie 30 minút. Na návrh poslanca môže byť tento limit 

predĺžený ak sa na tom uznesie nadpolovičná väčšina prítomných poslancov. 

Občania mesta maďarskej a inej národnosti majú právo hovoriť na zasadnutí mestského 

zastupiteľstva svojim materinským jazykom. Mestský úrad zabezpečí preklad vystúpenia do 

slovenského jazyka priamo na zasadnutí MZ v súlade so zákonom NR SR č. 184/1990 Z. z. o 

používaní jazykov národnostných menšín v znení zmien a doplnkov.  

 

Vážení poslanci v súlade s § 9 ods. 2 rokovacieho poriadku „poslanec sa považuje za 

prítomného na rokovaní vtedy, keď je prítomný v rokovacej miestnosti a zároveň má vloženú 

čipovú identifikačnú kartu v elektronickom hlasovacom zariadení.“ Žiadam Vás, aby ste pred 

opustením rokovacej miestnosti počas rokovania čipovú identifikačnú kartu vybrali z 

hlasovacieho zariadenia.  

V prípade pochybností dodržiavania rokovacieho poriadku prosím poslancov o promptné 

riešenie. 

 

V súlade s Rokovacím poriadkom MZ v Rožňave začíname bodom  č. 2, ktorým sú Otázky a 

podnety občanov 

Prosím občanov, aby vystúpili po jednom a aby sa predstavili. Nemáme tu. Dobrý deň. Dobre. 

Takže nemáme tu občanov. 

 

Budeme pokračovať v bode 3, kde nasledujú Interpelácie poslancov 

Nech sa páči páni poslanci. Taktiež nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Pristúpime k bodu 

č.4.... Nech sa páči pán poslanec Beke. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ďakujem pekne za slovo. Pozdravujem každého na dnešnom rokovaní. Minulý, na minulom 

riadnom zastupiteľstve som dostal, alebo dostal som jednu otázku od pána Bolačeka. 

Momentálne nie je prítomný, ale vtedy sme sa uzniesli, že na najbližšom rokovaní ako len 

podám informáciu na tú otázku. 

 

p. primátor Michal Domik 

Telocvične. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Bol som oslovený ohľadom možnosti použitia telocvične reformovanej ZŠ zo strany občanov 

na základe dodatku zmluvy o kúpe pozemku, na ktorom bola postavená škôlka reformovanej 

cirkvi, ako aj telocvičňa. Oslovil som cirkevný zbor. Vedenie vydalo takéto oznámenie. Farský 

úrad reformovaného cirkevného zboru v Rožňave dostal písomnú informáciu od poslanca MZ, 
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zároveň od presbytera, že MZ na svojom zasadnutí v decembri minulého roku žiadalo 

informáciu o možnosti prenajímania telocvične a ihriska reformovanej spojenej školy. Táto 

požiadavka bola formulovaná na základe kúpno-predajnej zmluvy. Farský úrad reformovaného 

cirkevného zboru v Rožňave touto cestou vás informuje o možnosti prenajímania budovy 

telocvične a ihriska. Reformovaná spojená škola poskytuje telocvičňu a ihrisko spojenej školy 

pre verejnosť denne po 15-tej hodine v dohodnutom čase maximálne 15 hodín týždenne za cenu 

15 eur za hodinu. Cena prenájmu sa môže meniť na základe rozhodnutia vedenia školy. Zároveň 

vám oznamujeme, že táto informácia je vyvesená na informačnej tabuli pri vstupe do budovy 

telocvične. Ešte snáď som vypýtal aj od školy presnejšiu prevádzkový poriadok, na základe 

ktorej je ešte obšírnejšie ako len rozpísané, že v akých časoch je možné prenajímať. Čiže oni 

píšu, že od pondelka do piatku je pre verejnosť možno používať od 16-tej hodiny do 21-vej 

hodiny. V sobotu, nedeľu od 13-tej hodiny do 21-vej hodiny na základe dohody. Telocvičňa 

môže byť prenajímaná bezodplatne, alebo za poplatok 15 eur ako aj v liste cirkvi sa píše. 

Využívanie detského ihriska pre verejnosť je prístupné len pod dozorom dospelej osoby. 

Použitie ihriska je povolené v čase od 14-tej do 17-tej hodiny. Ďalšie informácie môžete získať 

v čase prevádzky školy od 7-mej do 15-tej hodiny na vyššie uvedených telefónnych číslach 

a kontaktoch. Tak asi, asi toľko by som chcel k tomu dodať. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme veľmi pekne pán poslanec. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Keď tak mesto môže uverejniť na svojej web stránke. 

 

p. primátor Michal Domik 

Dobre. Ďakujeme pekne. Ešte niekto páni poslanci? Nikto sa nehlási do dis...prosím ešte pána 

Bekeho. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ešte keď už som pri slove, tak by som sa chcel informovať o tom, že v akom štádiu je vydanie 

rozhodnutia výrubu stromov na teritoriálnom pozemku, kde mieni mesto ako len rozšíriť 

cintorín, nakoľko už sme v jednej tretine februára a podľa informácií do konca februára by sa 

malo začať s výrubmi a je to, proste dosť, dosť blízko je už vegetačné obdobie k tomu, aby sa 

mohli previesť tieto práce. A aby nedošlo k komplikáciám a ťažkostiam. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Odpovie vám pán zástupca. Nech sa páči pán... 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Takže rozhodnutie zatiaľ nemáme, nakoľko krajskí zo životného 

prostredia vyžadujú aj štúdiu. My sme uzatvorili zmluvu s projektantom. Konečne sa nám to 

podarilo na niekoľký pokus. Myslím, že tam bolo 7 alebo 8 VO neúspešných. Takže už máme 

zmluvu, máme zaviazaného projektanta, ktorý nám vypracuje. Bez tejto štúdie nám nevydajú 

povolenie, lebo toto si vyžiadali ako podmienku. Čiže pracujeme na tom, aby nám projektant 

čo najskôr dodal túto štúdiu, na základe ktorej bude vydané rozhodnutie o povolení výrubu 

stromov. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Nech sa páči. Jaj.  
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p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Toto, toto nie je....prajem príjemný deň všetkým. Nechcem začať novú tému, jednu staršiu, 

ktorá tu už viackrát odznela a to vlastne bezpečnosť chodcov v meste. Máme strašne veľa 

prechodov. Človek si všimne, že hlavne za tmy sú tie prechody zle viditeľné a tuná už 

niekoľkokrát bola otvorená téma osvetlenia prechodov pre chodcov. Viem, že niekoľko nehôd 

bolo v poslednej dobe blízko Gemtexu pri výjazde z Rožňavy smerom na Rudnú, kde 

v podstate náhle zastavia vodiči pred prechodom pre chodcov a, a následne ostatní to nestihnú. 

Znamená to, v mojom ponímaní, to, že na poslednú chvíľu zareaguje auto na toho chodcu a.... 

Chcem sa opýtať, či sa neuvažuje s tým, že by sa niektoré prechody osvetlili za tmy, lepšie 

označili atď., atď. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Nech sa páči pán zástupca. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Tiež odpoviem. Pri niektorých prechodoch pracujeme dokonca na nových prechodoch, ktoré 

by mali byť aj označené. Konkrétne poviem príklad na Aleji Jána Pavla II., tak isto svetlenie 

v hornej časti tejto Aleje. Rovnako máme zadané pre projektanta prácu na prechodoch pre 

chodcov križovatka Janka Kráľa a Kossu Shoppera, kde sa nám ústi jeden prechod pre chodcov 

priamo do komunikácie a nie je ukončený chodníkom, čo dlhodobo nebolo riešení, ale už to 

riešime s projektantom, aby sme to mali ošetrené. Pokiaľ sa bavíme o ceste pri Gemtexe, 

predpokladám, že to je Štítnická cesta, ktorá nepatrí do správy mesta, ale do správy KSK. 

O tejto informácii sme nevedeli, ale samozrejme budem správu ciest informovať o tom, že je 

tu taká požiadavka na obnovu, resp. možno aj osvetlenie takéhoto prechodu a budeme hľadať 

riešenie ako sa to dá. Snažíme sa tie prechody, ktoré máme. Bola tu požiadavka napr. na obnovu 

náterov priechodov pre chodcov pri parkovisku, pri obchodnom dome Tesco smerom na 

autobusovú stanicu, kde tiež sú slabo viditeľné. Čiže komunikujeme s technickými službami 

a hneď ako to počasie dovolí, tak technické služby predpokladám, že tieto priechody pre 

chodcov obnovia. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Ešte niekto páni poslanci do diskusie? Nikto sa nehlási. Uzatváram tento bod.  

 

Pristúpime k bodu č. 4 Plnenie uznesení Mestského zastupiteľstva v Rožňave 

Otváram diskusiu. Nech sa páči. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie Správu o plnení uznesení MZ 

v Rožňave. Prosím hlasujme. 

Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. Ďakujem.  

 

Prejdime k bodu rokovania č. 5 Všeobecne záväzné nariadenie o symboloch mesta Rožňava, 

logu a slogane, ich použití a ochrane – návrh na zmeny a doplnenie 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Beke nech sa páči. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ďakujem pekne za slovo. Čítal som, aj som pozeral ako len na tie logá. Pekne sú to ako len 

vytvorené, takže len gratulujem ako len tomu pánovi, čo, čo to urobil. Jedine len jednu 

maličkosť ako len asi nedal pozornosť jak logo ako len sú alebo v erbe máme kladivá, tak nie 

s rovnakými poriskami ako len sú tie kladivá a na loge sú s rovnými. A ten, a ten maličký detail 

ako len nedal, nedal asi pozor.  
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme za upozornenie. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Dobrý deň. Ja si v prvom rade splním povinnosť ako predseda finančnej, Komisie finančnej, 

podnikateľskej a správy mestského majetku. Komisia finančná teda odporúča MZ schváliť 

návrh uznesenia. Na decembrovom zasadnutí mala komisia nejaké pripomienky, ktoré pokiaľ 

viem boli zapracované. Čiže už je to vlastne teraz predložené aj s tými pripomienkami finančnej 

komisie. Takže na januárovom zasadnutí finančná komisia odporúča, odporúča MZ schváliť 

návrh VZN. A teraz teda ja osobne. Aj na finančnej komisii som hlasoval proti ako jediný člen 

finančnej komisie, všetci ostatní členovia boli za. Teda za odporúčanie. Ja budem hlasovať proti 

aj, aj tu na zastupiteľstve. Ten dôvod je, že si myslím, že to logo nie je spravené ako, ako by, 

ako sa v súčasnej dobe vlastne logá ponímajú. Logo má byť nejaký jednoduchý, jednoduchý 

grafický symbol, ktorý nejakým spôsobom vystihuje mesto. Akým mesto je, alebo čo chce 

mesto nejakým spôsobom komunikovať. Návrh loga je v rozpore s tým, pretože je príliš 

komplikovaný. Keď si to porovnáme s mestami, teda s logami a erbami iných miest, tak 

v princípe platí, že tie, tie erby historické erby sú, sú veľmi komplikované. Sú tam všelijaké 

komplikované obrázky. A tie logá sú, sú jednoduché, zjednodušujúce. U nás ideme presne 

opačným spôsobom. Tento, toto nové logo je ešte komplikovanejšie ako je náš, náš historický, 

historický erb. Čiže podľa mňa neplní tú funkciu, ktorú má, že to má byť niečo jednoduché, čo, 

čo zaujme. Takže to sú dôvody prečo práve ja nebudem hlasovať za. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Ešte niekto do diskusie? Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh 

na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave prerokovalo návrh na zmeny Všeobecne 

záväzného nariadenia o symboloch mesta Rožňava, logu a slogane, ich použití a ochrane a 

uznáša sa na zmenách a doplnení Všeobecne záväzného nariadenia o symboloch mesta 

Rožňava, logu a slogane, ich použití a ochrane v čl. 2 ods. 5 a ods. 5a, čl. 5 ods. 1 a v prílohe č. 

4 podľa predloženého návrhu. Ukladá úplné znenie VZN uverejniť na úradnej tabuli a webovom 

sídle mesta. Prosím hlasujme. 

Za 8 poslancov, proti 1 poslanec, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Prejdime k bodu rokovania č. 6 Štatút mesta Rožňava – návrh na doplnenie 

Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje  doplnenie Štatútu mesta Rožňava v § 12 ods. 2  písm. h), 

§ 23a a § 34a ods. 1 podľa  predloženého návrhu. Ukladá úplné znenie Štatútu mesta Rožňava 

uverejniť na webovom sídle mesta. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

p. primátor Michal Domik 

Prejdeme k rokovaniu č., prejdeme k bodu rokovania č. 7 Zásady pre určovanie výšky 

nájomného za nájom a podnájom nehnuteľností a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta – 

návrh na zmeny a doplnenie 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kobezda nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Dobrý deň kolegovia. Navrhujem vyškrtnúť v čl. 3 písm. g) krátkodobý nájom nebytových 

priestorov odstavec OKC, písm. c) miestnosť č. 103 bufet pri estrádnej sále. Ako odôvodnenie 

dávam to, že vlastne inventár tohto, tej miestnosti je v správe divadla Actores. Tak potom 

navrhujem to vlastne aj presunúť do výpožičky k divadlu Actores. Ďakujem.  
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporučila MZ schváliť návrh zásad s tým, že boli predložené nejaké 

doplňujúce návrhy, ktoré finančná komisia odsúhlasia a odporúča. Pokiaľ viem, boli 

zapracované do návrhu, čiže už sú, už sú vlastne súčasťou toho predloženého návrhu. Čiže 

odporučenie finančnej komisie je schváliť. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

S faktickou pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Zapracované neboli. Takže dávam návrh, aby sme, nezapracujú sa odporúčania komisie, takže 

dávam návrh, aby sa odporúčania finančnej komisie a týkajú sa predovšetkým čl. 3 cena za 

prenájom v prípade jarmokov upravili sadzby podľa odporúčania komisie finančnej. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Beke nech sa páči. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ďakujem pekne za slovo. Preštudoval som materiál. Tak určite, že treba nejaké tie zmeny urobiť 

v sadzbách. Len ak je navrhnuté teraz, tak na základe toho asi plesom a takýmto podujatiam sa 

mesto na celkom ako len uzatvára pred organizáciami, o ktorí, ktorí zaoberajú trebárs aj v 

kultúrnej oblasti, ako aj, aj s týmito podujatiami. Je to trošičku, keď, keď človek vyráta ako len, 

že koľko treba platiť za radnicu za 1 deň pri, pri jednom plese, tak vychádza to na, cirka 1 200 

eur len za sálu. A keď ešte za používanie techniky ďalších, ďalších nejakých 300 eur. Tak 

nemyslím si, že ako len to bude môcť niekto dovoliť toľko ako len zaplatiť za používanie 

radnice. Či je to účelom, aby sa nepoužívali na takéto účely, alebo ja neviem, ale, ale som si 

istý, že, že horko ťažko bude môcť ako len tieto sumy niekto vyplatiť. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou pán poslanec Kobezda. 

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Ďakujem pekne. Ja by som len na kolegu Bekeho zareagoval, že ja som si prešiel tie ceny a 

podľa mňa sú adekvátne. A ak porovnám mestá iné a ich miestnosti, ktoré prenajímajú, tak sme 

ešte v nízkej cenovej hladine.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Ja sa plne, plne, plne staviam ku kolegovi Bekemu. V podstate už teraz sú tie ceny neprimerane 

vysoké, ešte ich ideme zvyšovať a z každej strany, od každého organizátora hocijakej 

spoločenskej akcie počúvam, že aké sú tie ceny neprimerane vysoké. Ja viem, že Actores si 

veci vyrieši, rozpočet má omnoho väčší, tie, tie ten networking, ktorý už dlhé roky robí, robí 

úžasne a, a im je to jednoduchšie trošku. Ale vlastne ja mám obavu z toho, že vlastne my zvyšnú 

kultúru, okrem Actoresu, vyháňame z Rožňavy. Vyháňame z Rožňavy, lebo tie ceny tak jak 
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pán kolega Beke povedal, že za jeden ples je cez tisíc eur, hej neviem, keď si vypočítate 

rozpočet plesu podľa dajakých vstupných a koľko ľudí sa zmestí do radnice, tak ten rozpočet 

nie je bezodná studňa. Takže, takže už vlastne sme tie ceny zvyšovali, ešte ich ideme zvyšovať. 

Z každej strany toto počuť. Neriadime s.r.o.-čku. My tam na tom mests...na tej radnici, alebo 

na týchto, v týchto miestnostiach nepotrebujeme vytvárať zisky. Stačí, keď to vieme udržať a 

poskytnúť nejakú službu obyvateľstvu. Určite som výrazne, alebo rázne proti tomu, aby sme 

zase tieto ceny zvyšovali. Budem hlasovať proti. A nemyslím si, že by sme mali ísť touto cestou, 

že za každú cenu potrebujeme dostať tieto, tieto priestory do zisku. Lebo záver bude vlastne 

taký, že vlastne tých kultúrnych podujatí bude menej a tú réžiu toho aj tak budeme musieť 

ťahať. My to aj tak musíme udržiavať, upratovať, kúriť. Takže, takže môj postup je k tomu, 

prikláňam sa ku, ku kolegovi Bekemu v tomto. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Tak dovoľte, pán poslanec Kuhn ešte pred tým, ako vám dám slovo, tak 

ozrejmiť tú situáciu, že čo kvôli čomu. Tak kvôli tomu, že nieže sme s.r.o.-čka, ale zastupujeme 

občanov nášho mesta a keď vlastne náklady na kúrenie máme 50 tisíc a príjem 40 tisíc asi je 

problém. A to som ešte neriešil tak isto, z čoho budeme obnovovať tú sálu. Lebo trebalo by 

nové stoličky, vyleštiť parkety, nové záclony, stropy opravovať. Aby sa to vyrovnalo. My 

nechceme zarábať na tých sálach, ale chceme, aby sa minimálne vyrovnala tá suma, ktorú 

vlastne za používanie potrebujeme to vykurovanie. Nemôžme za ten deň dať na vykurovanie 

napr. 200 euro a príjem aby bol 100 euro. Takže to je asi taká prvá fáza, kvôli čomu sme sa do 

tohto dali. Druhá fáza, aby nebolo to také že zavádzajúce. Samozrejme, keď to budú robiť 

občianske združenia a budú robiť bály na dobrovoľnej báze, majú tam ďalšie zľavy. Hej už to 

nie je tak ako predtým, že zadarmo, ale majú tam také zľavy, kde to bude možno okolo 400 

euro, je keď sa to prepočíta na 100 ľudí. Sú tam zľavy určite. Ale keď dakto ide komerčne robiť, 

využívať sálu, hej a vyberá vstupné 30 euro, 40 euro pre 120 ľudí hej, tak ako nemôžme mesto, 

že vykúrime to, pripravíme tam pre 120 ľudí toaletný papier, umývadlo, záchody, umývanie a 

kompletný servis a prerobíme na tom my 400 euro a ten čo robí ten bál komerčne, tak on zarobí 

2 tisíc euro. Hej. Tak musí sa aj on podieľať z toho zisku aj na chod tohto nášho zariadenia. 

Takže kvôli tomu sme to postavili takto. A tak ako pán poslanec Kobezda povedal, áno stále 

pozeráme aj ceny v iných mestách, aby nám to nebolo vyhodené, že máme draho a vyháňame 

kultúru. Lebo nemáme kde vyhnať tú kultúru, lebo v okolitých mestách majú ešte drahšie. To 

ako len aby sme nezavádzali ľudí, že... Ale pán Beke keď prídeš za mnou, tak si ukážeme tie 

tabuľky. Sú tam aj iné a sú tam aj, ešte aj na kartu Rožňavčan sú tam ďalšie zľavy. Hej. Aby tu 

neprišli z okolitých obcí a robiť tu zábavy a komerčne, lebo sa im to oplatí. A ver tomu, že 

bežne sme tu mali zábavy z okolitých obcí a urobili si tu pre 150 ľudí zábavu. A mesto prerobilo 

500 euro. Či to je adekvátne, aby cudzí ľudia prišli do nášho mesta, do našej sály. Neviem, ja 

to beriem ako vlastné. Hej. Ja by som nepustil do vlastnej sály, kde by som mal prerobiť kvôli 

tomu, že príde dakto cudzí sme. Nech je Rožňavčan. Rožňavčan keď chce urobiť zábavu tak 

má ďalšiu zľavu. Už je to o polovičku menej. A hneď je to si myslím. A keď je to OZ, ešte má 

ďalšie zľavy. Hej a keď budeme cieliť na Borostyán, určite už aj s pani Valikou Icsó som 

povedal, že ešte aj rád pomôžem aj z dajakého ďalšieho OZ, kde nebudú musieť zaplatiť pre tie 

detičky. Že nájdeme aj iné zdroje, aby tá kultúra sa rozvíjala. Takže nemusíte sa obávať, že 

dakoho chceme vytláčať. My len chceme, aby z okolitých obcí, možno hovorím proti sebe, ale 

aby sa využívala sála a mesto prerobilo za ten večer 500 euro, tak si myslím, že to nie je 

rentabilné pre nikoho. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ďakujem. No my sme na finančnej komisii mali dosť teda dlhú diskusiu na túto tému. Neviem, 

či ste tam pán kolega vtedy boli. Viem, že ste prišli trošku neskôr na finančnú komisiu, tak je 
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možné, že ste v tom čase práve neboli, keď sme to rokovali. Ja som tam tiež vlastne mal určité 

takéto pripomienky. Trošku budem oponovať v tom, čo ste hovorili, že mesto na tom nemá 

zarábať. No ako o to, o to rozhodne nešlo akože, aby na tom mesto zarábalo. Ale teda správa 

pani hlavnej kontrolórky hovorila, že výnosy pokrývajú, koľko, 50%? Dobre si pamätám? 50% 

nákladov hej. Čiže my teraz dotujeme 50% prevádzku týchto, týchto priestorov, o ktorých je 

reč. Sú, sú akcie, kde, kde je prirodzené, že, že tie priestory sú zadarmo. Napr., keď robia niečo 

MŠ. Potom sú 50%-tné zľavy pre školy, ktoré nie sú zriadené mestom, ale sú na území mesta a 

chodia tam deti z mesta. A potom sú akcie, ktoré sú komerčného charakteru a teda ako pri 

všetkej úcte ja ples nepovažujem za nejaký vrchol, vrchol kultúry, ktorý má byť dotovaný či zo 

štátneho rozpočtu, alebo z mestského rozpočtu. To je proste komerčná akcia. Ľudia si chcú užiť 

v poriadku, fajn. Ja som za to, aby sa tie priestory prenajímali, ale akože prečo by sme práve 

toto, toto mali mať, že keď už nie dotované, ale proste z tohto by sme nemohli niečo trochu 

zarobiť, aby sme vykryli, vykryli tie náklady, keď robíme niečo napr. pre deti a tam, tam proste 

dávame, dávame cenu hlboko pod nákladmi, alebo proste zadarmo. Ja som, ja som tam na 

finančnej komisii vyjadril svoje také pochybnosti, že či tie ceny nie sú naozaj že prestrelené, 

aby sa nám nestalo to, že, že odrazu proste nebude o to záujem. Lebo keď, keby sme urobili to, 

že dáme príliš vysoké ceny, nikto nebude mať záujem no tak na to vlastne doplatíme hej. Akože, 

akože nebudú žiadne príjmy. Ale viacerí členovia komisie sa tam vyjadrili, že, že nepovažujú 

tie ceny za prestrelené vzhľadom na to, že majú nejaké informácie z iných miest, kde sa za 

koľko prenajíma. Plus ten dopyt je naozaj obrovský. Až som bol prekvapený, že, že na ako 

dopredu vlastne sú tie priestory, priestory vybookované v tých, hlavne teda v tých 

primetimeoch. Samozrejme, že nie každý deň, ale väčšina tých akcií sa koná večer, alebo teda 

v piatok, v piatok, v sobotu. Čiže, čiže ja som sa nechal presvedčiť hej. Mnohí ľudia si myslia, 

že ja som tvrdohlavý a keď si myslím, že je niečo zle tak sa nenechám presvedčiť. Ja sa nechám 

presvedčiť argumentami. A na finančnej komisii ma teda ostatní kolegovia, aj pracovníci mesta 

presvedčili, že tá cena nie je prestrelená a ako nehrozí to nebezpečenstvo, že odrazu proste 

nebude, nebude záujem. Hej možnože niekto, niektorí z tých, čo doteraz mali záujem niekto 

možno odstúpi a bude si hľadať niečo lacnejšie. Ale akože nechal som sa presvedčiť, že väčšina, 

väčšina tých ľudí aj pri tých vyšších cenách si to prenajme, pretože stále je to, sú to také 

priestory, ktoré sú, ktorú sú reprezentatívne, ktoré sú také veľké ako, ako iné priestory tuná nie 

sú. Čiže ten dopyt, dopyt sa výrazne, výrazne nezmenší. A, a zlepší sa, zlepší sa hospodárenie 

mesta. Hej neprinesie to zisky, len sa, len sa zníži strata. To čo dotujeme z rozpočtu mesta. Čiže 

ja to podporím tak, ako to vlastne odporučila finančná komisia. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Počujeme strašne veľa obyvateľov mesta, ktorí sťažujú na to, že, že klzisko máme v takom 

stave akom máme, nemáme ho opláštené, plaváreň nevieme 50 rokov v podstate dobudovať. 

Sme možno posledné okresné mesto, ktoré nemá plaváreň. Kultúru, samozrejme to Actores je 

na, na strašne vysokej úrovni, okrem toho Actoresu v podstate iné dajak, dajaké sa pokúšame 

dajakou formou dajak ešte aj takto obmedziť. Ja vás kolega chápem, že vás tá Rožňava ani tá 

kultúra v tej Rožňave až tak nezaujíma, lebo vy asi gro svojho života žijete v Bratislave. Prídete 

či zastupiteľstvo, rodina, neviem čo a, a potom zvyšok toho produktívneho života asi pôsobíte 

v Bratislave. Nás to tu zaujíma. Lebo tu žijeme, pokúšame sa tu vlastne žiť taký život, aj keď 

sa hovorí, že na východe nič nie je, ale aspoň sa pokúšame trošku napredovať a chceli by sme, 

aby aj naše deti tu zostali. A preto by sme neradi hádzali polená ešte aj tomu, čo funguje. Tie 

bály, plesy, ktoré hovoríte, že, že pre vás to nie je vrcholom kultúry, dakedy tu boli mestské 

plesy, keď sa pamätáte. Bolo, bolo poctou pre dakoho, keď sa toho mestského plesu mohol 
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zúčastniť. Zorganizovalo to mesto hej a, a tak jak ste pred chvíľou neviem či vy, alebo niekto 

iný povedal, že sú organizácie, ktoré toto suplujú. Takže našťastie tie plesy sú, aj keď mestský 

nie je. Mesto sa do toho nepustí, aby, aby takýto jeden ples zorganizovalo. A keď, keď tuná pán 

primátor povedal, že 40 eur je za ples vstupné. To je 120 ľudí sa tam vojde to je 4800 eur, z toho 

cez tisícku zaplatia iba za sálu. Hej tu od hudby, jedlo, neviem čo, kultúrny program. Ja si 

nemyslím, že to je taká obrovská zárobková činnosť, ale stmeľuje to obyvateľov. Ľudia sa majú 

kde stretnúť hej. A teraz keď my ideme robiť tú cenotvorbu, že spočítame, tú cenotvorbu 

môžeme robiť dvoma spôsobmi. Spočítame náklady, prihodíme 10% a toto je cenotvorba. To 

sa, to by sa malo uplatňovať v súkromnom sektore možno, alebo niekde inde. V tomto prípade 

by sme mali vlastne zhodnotiť vlastne to, čo ten trh, alebo tí obyvatelia, alebo tie, tie inštitúcie 

ešte zvládnu možno. Aby, aby sme tú kultúru trošku podporili. Keď mesto ten ples 

nezorganizuje tešme sa, že, že Csemadok, alebo poľovníci, alebo neviem kto dajaké plesy 

zorganizujú a že sa tu aspoň dačo deje. Takže z toho sa tešme. Takže nehádžme ďalšie polená 

a nežeňme tie ceny do dajakých neúmerných výšok. Takže ja by som chcel toto poprosiť. 

Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. S faktickou pán poslanec Kobezda. 

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Ďakujem veľmi pekne. Ja len na kolegu Balázsa len naviažem na to, že ples naozaj nie je 

kultúrnym podujatím. Prosím neberme to tak. Nie je to kultúrne, to je proste zábava. Dobre? 

Prosím vás, lebo dehonestujeme kultúru týmto pojmom, že ples porovnávame s kultúrnym 

podujatím. A podľa môjho názoru sa v tomto meste tá kultúra veľmi pomaličky, ale isto hýbe. 

A podľa mňa každý si tu nájde to svoje, čo potrebuje. Naozaj ide to dobrým smerom. Tie ceny 

boli naozaj veľmi nízke. To znamená, že ja som za toto. A ešte moja otázka taká znie, že celková 

doba nájmu je do dvoch hodín. Čo to znamená? Od doby, keď dostane kľúče, alebo je to vlastne 

len na to kultúrne podujatie. 

 

p. primátor Michal Domik 

Pán poslanec, pán zástupca Drengubiak nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne. Začnem od konca. Myslím, že je to tam popísané, čo je na prípravu a čo je na 

samotné podujatie. Čiže keď je tam uvedené samotné podujatie, tak je to podujatie. Presné 

detaily si môžeme vysvetliť akým spôsobom to funguje, akým spôsobom funguje samotné 

organizovanie, kedy sa vydávajú kľúče, lebo je tam čaj aj na prípravu. Aj tieto veci sme museli 

ošetriť, lebo niekedy sme účtovali poplatky za prípravu, ale v podstate celá sála bola už 

blokovaná, už tam nemohlo byť žiadne iné podujatie. Hlavne keď sa to deň dopredu 

pripravovalo. Vrátim sa, čiže budem postupovať smerom naspäť. Pán kolega spomínali ste 

mestský ples. Áno máme záujem na tom, aby sa mestský ples obnovil, aby sa obnovil v rámci 

Dní mesta Rožňavy. Možno ste si všimli, možno si si všimol, že v podstate celé dni mesta vo 

februári keď robíme, tak postupne sa snažíme nabaľovať ďalšie a ďalšie podujatia, ktoré 

začínajú byť súčasťou týchto dní mesta tak, aby sme vybudovali jedno silné podujatie pod 

názvom Dni mesta, kde budú rôzne od konferencií, rôznych stretnutí  a slávnostného 

zastupiteľstva, ale aj ten ples mesta, resp. nejaký koncert vážnej hudby. Tento rok sme tam mali 

ako sprievodné podujatie divadelnú hru od divadla Actores. Čiže snažíme sa aby to, sa to 

rozrastalo a práve tieto dni mesta mali adekvátnu úroveň a charakter. Ešte sa vrátim k tomu 

rozdielu, čo je kultúra, čo nie je kultúra. Veľmi trefne to povedal pán kolega Kobezda. 

A poviem taký príklad z praxe. Žiadosť na poskytnutie zľavy, organizovaný ples trebárs aj 
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občianskym združením pre dospelých, kde sa vyberá vstupné. Áno je možné poskytnúť zľavu, 

ale nie je to povinnosťou mesta. V takomto prípade, keď mesto neposkytne zľavu, je to 

financované naozaj zo vstupného, ktoré organizátor vyberá. Potom je tu ples, ktorý organizuje 

maškarný ples pre malé deti OZ. Nie je tam absolútne žiadne vstupné a toto je ten diametrálny 

rozdiel. V takom prípade samozrejme tá zľava poskytnutá bude. Toto je tá kultúra možno troška 

vyššia, že učíme aj tie deti. Učíme aj, aj k tomu, že keď už organizujeme nejaké veci pre tých 

obyvateľov akou formou to organizujeme. Tu zaznelo viac krát, že keď niečo si idem kúpiť, tak 

ja musím zaplatiť za to, čo som si išiel kúpiť. Zábava pre dospelých všade v mestách funguje 

tak, že idem na zábavu, zaplatím si tú zábavu aj keď, keď na to mám aj za vyššiu sumu, keď sa 

chcem ísť baviť. Ale keď organizuje organizátor niečo pre, pre obyvateľov a robí to dobročinne, 

robí to nezištne, robí to bez nároku na to, aby tam vyberal nejaké poplatky, v takom prípade si 

nemyslím, že je povinnosťou mesta, aby dotovalo tieto, tieto podujatia. Čiže robme, robíme 

trošku rozdiel medzi tým čo naozaj je nezištné, čo možno dobrovoľné. Veľa krát to robia ľudia 

na základe toho, že to robia vo svojom voľnom čase. Čiže iba toto by som rozlišoval. Nie je 

kultúra ako kultúra. A tak isto nie je podujatie ako podujatie. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ja si dovolím ešte pár poznámok, keďže pán kolega Balázs začal byť osobný a začal mi tuná 

vyčítať, že teda viac času som v Bratislave ako, ako v Rožňave a tam teda kultúrne žijem. Ja sa 

musím kajúcne priznať, že teda ja moc kultúrne nežijem. Viac času, napriek tomu, že v Rožňave 

mám povesť človeka, ktorý nemá rád šport, tak pravda je taká, že viac voľného času trávim 

športom ako kultúrou. K tomu sa teda kajúcne priznávam. Posledné 2 divadelné predstavenia, 

ktoré som absolvoval, alebo videl, navštívil boli obidve v Rožňave, divadlo Actores. Posledné 

kultúrne podujatie, ktoré som navštívil bolo v Rožňave novoročný koncert ZUŠ-ky. A pokiaľ 

viem, ZUŠ-ka dostala radnicu zadarmo, alebo so zľavou? 

 

p. primátor Michal Domik 

Zadarmo. Samozrejme. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Zadarmo. Hej. Veľmi pekný koncert detí a mládeže zo ZUŠ-ky. To sú, to sú akcie, ktoré si 

zaslúžia podporu, ktoré podporujeme hej. Majú to zadarmo. Ja som sa nechcel dotknúť teda 

návštevníkov plesu, keďže naposledy som bol na plese asi pred 15-timi rokmi, takže som 

povedal, že nepovažujem ples za vrchol kultúry. Ale myslím si, že to čo povedal kolega 

Kobezda, že ples nie je kultúra, to je proste zábava. A ja nemám nič proti zábave a nemám nič 

proti plesom. Akože koho to baví, nech chodí. Niekto chodí na diskotéky. Ja som ani na 

diskotéky veľmi nechodil. Ja som najradšej počúval hudbu do sluchátok. Ale teda naozaj, 

naozaj, že teda aby sme, aby sme my mali nejaké charitatívne ceny pre tých, ktorí chcú 

zorganizovať ples. No viem si to prestaviť, keby niekto robil charitatívny ples a výťažok je 

určený na nejaké, nejaké bohumilé účely. Tak tam si viem predstaviť, žeby, žeby mesto mohlo 

poskytnúť nejakú zľavu, ale pri vlastne klasickom plese, keď sa ľudia chcú zaplatiť, zabaviť, 

nech si ti zaplatia. Prečo by to malo mesto dotovať. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. 
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p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

A tu ešte si dovolím poznámku.... 

 

p. primátor Michal Domik 

Poprosím ešte zapnúť pána poslanca. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Pán kolega prosím vás, prestaňte rýpať už do toho, že ja stále som v Bratislave a nie som tuná. 

Myslím si, že moja účasť na zastupiteľstvách na komisiách aj na mnohých akciách nie je oveľa 

horšia ako, ako niektorých poslancov, ktorí pracujú v Rožňave. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kobezda. 

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Ďakujem veľmi pekne. Dovolil som si vytiahnuť jeden cenník z mesta Snina. Tak dovolím si 

odcitovať aj kolegovi Bekemu. Mesto Snina stanovuje cenu za krátkodobý prenájom 

spoločenskej sály domu kultúry na konanie neverejného podujatia so stolovaním do skorých 

ranných hodín nasledujúceho dňa vo výške 1 250 euro. Myslím si, že tá sála je porovnateľná 

s radnicou. A dovolím si povedať, že majú odstupňované aj ceny za hodinové sadzby. Dokonca 

sadzba je 95 eur na hodinu pre podujatia organizované subjektom pôsobiacim mimo vo výške 

ak je vstupné viac ako 5 eurá. To znamená, ak to rátam, tak vždy, vždy sme v tej nižšej cenovej 

kategórii. Tak vnímam to, chodím po Slovensku, viem ako to je a koľko platíme prenájmy my, 

keď hosťujeme inde a niekedy by sa vám ako keby mozog zastavil nad tým, že naozaj tie výšky 

prenájmov sú neskutočné. Ale sú odrazom reálnych tých prevádzkových nákladov, ktoré tie 

domy kultúry majú. Viete náklady na kúrenie, na elektrinu, na zamestnancov. Tie sa musia 

zohľadniť. Nemôžme proste všetko dotovať a nemáte žiadne prostriedky na to, aby sme 

dokázali tie sály udržiavať, aby sme ich dokázali revitalizovať. Proste potrebujeme aj my 

prostriedky na ďalšie využitie.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Ja iba na záver, keď mi dovolíte povedať pár slov. Jedná sa, aby sme si to celé 

tak uzrejmili. ZŠ, MŠ, ZUŠ majú všetko zadarmo. Všetky podujatia, ktoré budú organizovať 

na pôde mesta budú mať zadarmo. Samozrejme OZ budú mať 50%-tnú zľavu s tým, že ja ešte 

budem hľadať zdroje, aby ešte aj tých 50% sme im vykryli. Hlavne čo sa týka Borostyánu 

a takto. A tí čo budú chcieť v našom meste komerčne urobiť dajakú akciu, tak tí nech si zaplatia. 

Ako beriem to ako čisté a férové. K tým plesom. Samozrejme za 3 roky ten ples nebol, je 

recesia. Keď ja tak isto si všímam okolité mestá, MZ a výstupy niektorých poslancov, možno 

občanov mesta, všade sporíme, dvíhame dane a my sa ešte potom ideme aj zabávať a robíme 

ples. Hej, kde väčšina by, budem úprimný, možno hnusný aj proti nám, že väčšina tých, ktorí 

by tam boli tak boli  by ste to vy, z MsÚ a tak. Ja si myslím, že to nie je férové voči našim 

občanom mesta. Momentálne sme v takej fáze, kde musíme každú korunu a každé euro otočiť. 

Takže určite do budúcna chceme tie plesy obnoviť, ale najprv musíme stabilizovať financie 

v našom meste. Takže zato sme povedali, ako aj tu bol návrh, už sme sa rozprávali, že no už 

môžeme budúci rok by sme mohli ďalšie podujatie pri oslavách dní mesta urobiť aj ples. 

Samozrejme, aby to nebolo pre VIP hostí, že len pre vyvolených, ale určite aby sa mohli tam 

ľudia minimálne do tých 120, 150 prihlásiť. Ale to uvidíme až ako, ako bude vyzerať vlastne 

s financiami. Takže aby sme tu nezavádzali, že ideme niečo robiť a takto. Tak si myslím, že 

toto je aj, aj kvôli tomu tie plesy neboli. Dám ešte priestor pánovi poslancovi Balázsovi. Nech 

sa páči. 
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p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Takú krátku poznámku k tomu. Trošku sme plesy uviedli ako príklad, ale tu sa nejedná len 

o plesy hej. Tu, tu o dajakú širšiu škálu podujatí sa jedná. Takže to bol ako príklad. Pán kolega, 

ja, neberte to ako rýpanie. Že to, že niektoré organizácie, inštitúcie, alebo sa, sa robia vtedy keď 

vy ste, vy ste v Rožňave tak to je holý fakt už dlhú dobu, lebo vieme, že sa nezdržiavate toľko 

v Rožňave. Ale to je v poriadku, že sa vám prispôsobí ten termín. To sa nesmejte, lebo toto je 

pravda. Vy nechcite byť konfrontovaný hej. Hej a ... 

 

p. primátor Michal Domik 

Keď môžem vstúpiť, poprosím, nebuďme osobný, dajme si tu trošku takú čiaru. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Ale tak, tak toto je fakt. Ale tak prečo sa nad týmto smejete. Toto je fakt. Hej. A viete možná 

sa potom treba zamyslieť nad nákladovou položkou. Keď sa bavíme, že 50 tisíc to stojí, to je 

4 200 eur mesačne. Tak sa treba zamyslieť nad tým, že čo stojí 4 200 eur mesačne. To je potom 

druhá možnosť, že, že skúsiť vlastne dajakou formou znížiť náklad na tie energie, urobiť to 

efektívnejšie. Takže, takže aj to je druhá cesta. A viete pán kolega, zase to nechcem byť osobný, 

ale strašne veľa krát tu zaznelo slovo zadarmo, zadarmo, zadarmo. Viete čo je paradox? Bavíme 

sa tu o extrémnom zvyšovaní cien, ale 50 krát tu zaznelo slovo zadarmo. Zadarmo boli ste na 

Actorese na kultúrnom podujatí zadarmo, boli ste na ZUŠ-ke zadarmo. Toto je ten paradox, že 

všetko je zadarmo, ale bavíme sa o zvyšovaní cien. Ja vás len chcem poprosiť, že skúsme hľadať 

dajaký kompromis medzi tými 50 krát zadarmo a raz zvyšovanie a, a extrémne zvyšovanie tých 

cien. Len kompromis nájdime. Aby to nebol extrém. Len toľko. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Beke. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ďakujem pekne pánovi kolegovi Kobezdovi, že ako len ozrejmil tú cenu. Aj z toho vyznie ako 

že v Snine je menej sa platí ako menší cenník je ako je stanovené teraz tuná v Rožňave. Chcel 

si poukazovať, že je tam vyššie, ale nie je vyššie. Keď to prepočítaš prídeš na to, že ja mám 

pravdu ako len. Ale nič. A na druhej strane pán primátor ako len vraví, že na komerčné účely 

samozrejme, že nie, ale tuná to vo VZN-ke, alebo proste v návrhu je bod, že pri akciách 

komerčného charakteru ešte sa zvyšuje nájomné o 100%. Takže to neviem. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou pán poslanec Bischof. 

 

p. poslanec Mgr. Matúš Bischof 

Dobrý deň. Ďakujem za slovo. Ospravedlňujem sa za zdravotnú indispozíciu a teda nemal som 

ani v úmysle dneska vystupovať vôbec, ale veľmi príjemne som sa pobavil vystúpením pána 

kolegu Balázsa, že opustili sme scenár rokovania a prešli sme takým dramatickým oblúkom až 

ku fraške. Takže ďakujem za príjemné pobavenie. A kolegovi Kuhnovi by som chcel srdečne 

zablahoželať, že má taký veľký vplyv v Rožňave. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 
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p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ja sa chcem, ja sa chcem poďakovať pánovi kolegovi Balázsovi. Mne to naozaj imponuje, že 

si o mne myslí, že som taký vplyvný, že som tuná taká šedá eminencia a všetko v Rožňave sa 

točí okolo toho, že či, kedy ja prídem do Rožňavy a vtedy sa všetko deje. Aj Actores má vtedy 

predstavenia, aj ZUŠ-ka práve vtedy spraví novoročný koncert, aj, aj zastupiteľstvo sa vždycky 

robí, ako vždycky sa kolegovia pýtajú, že kedy budem v Rožňave a vtedy spravíme 

zastupiteľstvo, aby som tu mohol byť. Takže vždycky som akože túžil mať taký vplyv. Ma to 

veľmi, veľmi mi to lichotí, že si to myslíte, že naozaj teda ja, ja tu všetko sa tu v Rožňave točí 

okolo mňa. Ešte aj futbalové zápasy sú vtedy, keď ja prídem akurát do Rožňavy. Dobre toľko. 

A teraz k tým kompromisom a k tomu zadarmo. No to, že kompromis je práve to, že niektorí 

to majú zadarmo. Hej, že sme si povedali, že tak preboha keď bude robiť MŠ nejaký, nejakú 

slávnosť pre, pre neviem, nejakú akciu no tak nebudeme im dávať komerčný, alebo teda tú cenu 

aké, aké sú náklady. Hej. Takže hej to je kompromis, že dobre niektorým vybraným, teda 

vybraným, hej to sú organizácie, ktoré, kde zriaďovateľom je mesto. Hej tak tí majú zadarmo. 

Dotujeme to. Dotujeme to z daní občanov. Koniec koncov prídu tam rodičia, ktorí sú občanmi 

mesta, prídu tam deti, ktorí sú občanmi mesta, tak to zadotujeme. Potom sú školy, ktoré nie sú 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta, SŠ, ale chodia tam prevažne, prevažne deti z mesta, no tak 

tam je 50%-tná zľava. A potom sú to komerčné akcie a dobre nemusíme sa baviť o plesoch, 

koncert. Vy si myslíte, že keď nejaká agentúra spraví hudobný koncert nejakej skupiny, že to 

je charitatívna akcia. No to je komerčná akcia, na ktorej zarobí tá kapela, na ktorej agentúra. 

A prečo by sme my to ešte mali dotovať tým, že, že proste tam dáme, dáme nižšiu cenu. No tak 

tam tá cena by mala byť nielenže na úrovni nákladov, tá cena by mala byť ešte trochu vyššia, 

aby sme potom z tej, z tých peňazí mohli zadotovať takú tú, tú nekomerčnú kultúru. Hej, lebo 

keď, keď si urobí materská škola besiedku, tak to nie je naozaj komerčná akcia. Ja neviem, čo 

je na tom nepochopiteľné akože. Mňa fascinuje, že toto vám musím vysvetľovať, lebo vás 

nepovažujem za nejakého podpriemerne inteligentného človeka akože. Takže, takže naozaj 

nerozumiem, že čo je za tým, že proste takýmto veciam akosi nechcete porozumieť.  

 

p. primátor Michal Domik 

Keď... Ďakujem pekne. Fakt ako ja by som myslel, že by sme už mali aj možno do tej rozpravy. 

Matematicky sme tu my. My vieme, čo stojí, keď dakomu vydáme za 300 euro a príde tu 120 

ľudí. Koľko toaletného papieru, koľko upratovania potrebujeme, koľko zničeného, napr. hýbu 

sa na stoličkách, zlomia 3, 4 stoličky hej. Len si to rýchlo prepočítajme, že či za tých 300, 400 

euro, čo bolo doposiaľ, či to bolo adekvátnych k tomu. Koľko vypálených záclon, lebo je 

zakázané fajčiť a fajčia v tej sále. Viete my s tými problémami tu žijeme a ja ich musím riešiť. 

Takže aj kvôli tomu tie komerčné, čo idú, lebo Rožňavčanovi zato vieme povedať, že no, no, 

no ešte raz to urobíš a. Ale keď prídu komerčne, nebudem hovoriť, zo Slavošoviec a krížom, 

krážom a vyberú si tú sálu a nedodržujú všetky naše pokyny, že je zákaz fajčiť. Potom fajčia 

pred budovou, kde je úplne zákaz fajčenia a je tam das 200 špakov hej. A to ešte by bolo 

najkrajšie, keby to bolo pred budovou. Ale oni sa skryjú za záclony hej a tam fajčia. A potom 

všetky špaky hodia medzi radiátory. Vidíte, že také drobnosti tu riešime a my to chceme dajak 

riešiť. No dobre. Dakto to zaplatí. Musí to zaplatiť, to čistenie, vybratie tých špakov 

z radiátorov, záchodové dosky zničené, kľučky zničené, dvere zničené. Aj keď sme už potom 

zaviedli zálohu 200 euro, ale mnohokrát ešte aj potom tu sa súdime, že to nie my sme zničili, 

ukážte, dokážte nám hej. Takže sme to riešili takto promptne zvýšením. A samozrejme zo 

zvýšených peňazí sa budú obnovovať nové dvere, dokúpia sa nové stoličky, nové obrusy, keď 

je niečo vypálené a nové stoly, parkety ako som spomínal. Fakt nie je to zárobková činnosť, len 

chceme, aby tie sály, ktoré sú a už sú vybookované skoro 3 roky dopredu, 2 už na 100% a 2,5 

roka, tak aby boli zachované. Aby o 2,5 roka sme im vedeli ešte prenajať, lebo takto by sme si 

to sami sebe nechali zničiť majetok. My s tým žijeme hej, keď sa urobí tu komerčná akcia, príde 
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tu 150 ľudí a oni vedia urobiť. Viete, že to sa nedá ani zvládnuť 150 ľudí. A nemajú tu ani SBS-

károv nič. Každý si robí čo chce. Čo viackrát sme potom aj upozorňovali. Tak ja vás poprosím, 

takže už len posledné vety si povedzme dobre? Dobre. Ďakujem veľmi pekne. S faktickou pán 

poslanec Kobezda nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Ja tiež len krátka reakcia. Tiež nie som zástancom, aby bola kultúra zadarmo. Actores nehrá 

zadarmo, len malo zľavu pre, na kartu Rožňavčana bolo polovičné vstupné. To znamená, že 

počas dní mesta nehrali sme zadarmo. A na kolegu Bekeho len reakcia, že máte pravdu pán 

kolega, ale ja som zabudol len povedať, že ten nájom je do 12 hodín. To znamená ak si to potom 

narátate viac, tak je to ešte viac. To je všetko. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Balázs. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Už len, už len jedna taká mierna, krátka reakcia. Ak chceme vykryť náklady z tých, ktorí platia, 

tak vlastne potom nemôžme to nazvať, že dotuje to mesto, tých neplatiacich, alebo tých 

zadarmo v úvodzovkách jak to tuná nazývame, alebo tých zľavnených. Ale dotujú to tí, ktorí 

za to platia. Lebo my mesto za to neplatíme, alebo tú zľavu nevykrývame. Takže, takže 

matematicky to nevychádza. Tým pádom na to prispieva, na tú zľavu iba ten, kto platí, alebo 

iba platiaci matematicky. 

 

p. primátor Michal Domik 

Pán poslanec Kuhn nech sa páči. Neprehadzujme. Už si myslím pol hodinu riešime jeden bod.  

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Pán kolega hneď na začiatku toho môjho vystúpenia som hovoril o tom, že v tom materiály, 

ktorý sme mali k dispozícii bola informácia od pani hlavnej kontrolórky, že to, čo sa v tejto 

chvíli doteraz vyberie na vstupnom pokryje len 50% nákladov. Hej. Ďalších 50% pokrýva 

mesto z daní. Daň z nehnuteľností, podielové dane. Teraz keď sa zvýšia tie ceny, no neviem či, 

aký bude, aký bude výber, koľko bude tých ľudí, ktorých príde, ale predpokladáme, že sa akurát 

stane to, že už to nebudeme, nebude že bude pokrývať len 50, ale bude pokrývať možno 70, 

možno 80, možno 90. Ak to pokryje 100%, tak akože budeme veľmi radi. Pochybujem, že na 

tom budeme zarábať. Čiže len, len znížime to, čo dotujeme. Akože ja predpokladám, že aj o rok, 

keď budeme si robiť nejaké to vyúčtovanie, že ako to zmenilo, tak sa dostaneme na to, že, že 

nebudeme v takej hlbokej strate. Akože to, to ešte nie je na tom, že na tom zarábame. Keď 

budeme na tom zarábať, tak potom si môžeme dať ďalšiu debatu, že či to trošku neznížime, aby 

sme boli len na tých 100%-tách hej. Že však nejdeme na tom, nejde primárne na to, nám o to 

zarobiť. Ale v tejto chvíli ide len o to, aby sme znížili stratu. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Poprosím pána poslanca 

Kobezdu o pozmeňujúci návrh. 

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Takže navrhujem vyškrtnúť v čl. 3 písm. g) krátkodobý nájom nebytových priestorov, odst. 

OKC písm. c) miestnosť č. 103 bufet pri estrádnej sále. Ďakujem. 
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Prosím hlasujme o pozmeňujúcom návrhu pána poslanca Kobezdu. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Poprosím pána zástupcu o pozmeňujúci návrh, alebo návrh. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Takže navrhujem zapracovať do materiálu odporúčanie finančnej 

komisie v čl. 3 odst. A a to nasledovne: rožňavský jarmok, vianočné trhy, veľkonočné trhy 

sekcia sánky s občerstvením jedno predajné miesto 3x2 m 50 euro/deň a za každý ďalší m2 na 

umiestnenie stolov a prístrešku pre konzumentov pred svojím stánkom 5 eur na deň. A sekcia 

stánky s ostatným sortimentom jedno predajné miesto 3x2 m 40 eur/deň. R sekcia remeselníci 

a drobní výrobcovia, ľudovo-umelecká výroba 5 eur/deň. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Prosím hlasujme o návrhu pána zástupcu. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zmeny „Zásad pre 

určovanie výšky nájomného za nájom a podnájom nehnuteľností a hnuteľného majetku vo 

vlastníctve mesta. Prosím hlasujme. 

Za 8 poslancov, proti 2, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

K bodu rokovania č. 8 Predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku a spolufinancovanie 

projektu - "Multifunkčná športovo-kultúrna hala Rožňava" 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Prepáčte, zase taký, zase, zase sa budeme veľa diskutovať, lebo zase taký môj neurologický 

bod. Ale nie princíp to čo mesto robí. V princípe sa bavíme o tom, že ako toto vedenie mesta 

robí. Multifunkčná športovo-kultúrna hala Rožňava. Keď tak toto počujete na prvé počutie, 

neviem kto každý z vás si pod tým predstaví klzisko. Na tomto projekte mesto dlhodobo 

v podstate veľa týždňov, niekoľko mesiacov pracuje. Vyrába projekty, objednáva projekty, 

dokonca perličkou je to, že súťaží to mesto už. Bavíme sa o viac ako 3 miliónovom projekte. 

Zatiaľ je to stále z rozpočtu mesta. Lebo žiadna dotácia, nič na to nemôže byť schválené. To, 

že mesto robí a chce a pán primátor buduje tie športoviská super. Ja si to veľmi vážim, som rád 

a, a je to dobré a treba to robiť. Otázka je, že ako to robí. Mňa poburuje jedna vec, že to je 

pekne, že mesto resp. vedenie mesta na tom intenzívne pracuje, ale nemá na to podľa mňa 

mandát. Lebo najprv to malo prejsť MZ a takáto dôležitá vec, s takýmto obrovským rozpočtom 

v podstate viem, že dajaké, dajaké časti tohto projektu v minulosti prechádzali. Nie v tejto 

forme ako to je teraz, ale niečo prechádzalo v minulosti. A mňa poburuje jedna vec, že mesto, 

vedenie mesta nemá potrebu ani nikoho o tomto informovať, že sa niečo takéto deje. Je to taká 

forma ako keby sa riadila jedno osobová s.r.o.-čka. Nie mesto. Vadí mi to. Ja vám poviem 

v podstate môj, môj prípad. Stalo sa to tak, že vlastne ľudia sa nás na tieto veci pýtajú. A už 

keď sme v spoločnosti, keď je u nás, okolo nás viac ľudí, tak vieme, že jeden sa opýta, druhý, 

tretí, štvrtý. A v podstate každý sa na to úsmevne pozerá. Ja som v neskorých večerných 

hodinách vlastne potom zobral telefón a som sa pokúsil pána primátora zavolať. On my v tých 

neskorých večerných hodinách aj zdvihol telefón, aj ma o všetkom informoval. Ale, ale vážim 

si to veľmi hej, že, že v takom časom som dostal ja odpoveď. Ale chcem sa opýtať, či som ako 

poslanec mesta, alebo ostatní pravdepodobne vie asi čo o tomto, čo, čo sedíte v tom vašom 
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klube asi o všetkom viete. Ale ja som tiež poslanec mesta. Ja by som tiež chcel mať informácie 

o tom, že čo sa tu plánuje za 3 milióny eur, čo sa ide robiť, čo sa ide súťažiť. Ja som bol ináč 

zvolený ako vy kolegovia, alebo vedenie mesta? Chcel by som sa vás na túto otázku opýtať. 

Takže držím palce. Nech to vyjde. Nech vyjdú k tomu dotácie, ktoré pán primátor plánuje, na 

ktoré xy dvere zaklopať, aby sa to podarilo. Vieme, že sme už podobné projekty podávali. 

Z objektívnych i subjektívnych dôvodov v podstate tieto projekty na toto klzisko v podstate 

neprešli. Takže držím palce, aby to prešlo. Ale tá forma ako sa to robí, podľa mňa, nie je 

v poriadku. Predpokladám, že pán primátor mi bude na toto odpovedať.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Samozrejme budem odpovedať pán poslanec Balázs. Multifunkčná športovo-

kultúrna hala Rožňava už pred troma rokmi bola prejednávaná. Lebo sme sa podieľali, chceli 

sme ísť do výzvy z nórskych fondov. Nórske fondy boli postavené aj na tom, že museli sme aj 

tam zakomponovať aj marginalizovanú komunitu, pre ktorých sme museli vytvoriť priestory, 

kde by mala byť dielňa na šitie, kde by boli rómske remeslá, tance kde by mohli, kroje kde by 

mohli mať. Hej takže museli sme do toho projektu, ten projekt musel byť takto nazvaný 

a projektant mal zadané a dal ten názov, že Multifunkčná športová-kultúrna hala Rožňava. Ten 

projekt nám neprešiel z nórskych fondov. Aj ten bol okolo 3 miliónov. 3 – 4 milióny taktiež. 

Ale my keď ideme podávať zas ten projekt, my máme tu viac takých projektov. My nemôžme 

zmeniť názov projektu, lebo by sme to museli dať ďalšiemu projektantovi, ktorý by to celé 

prehodnocoval a dal by tam iný názov, že oprava zimného štadióna, alebo opláštenie zimného 

štadióna. Takže ten projekt bol tu a už ste ho aj odsúhlasili na to spolufinancovanie aj predtým. 

Hej lebo bolo to. A teraz presne o tom riešime, že zas o spolufinancovanie riešime aj tohto 

projektu. Informácia, že nešla vonka. Veď zo 100% sme v bode 10%. Tu nejdeme, samozrejme 

môžem vyčítať novinárom, denníkom, ktoré už povedali, že mesto Rožňava, aj ja som bol 

prekvapený hej, ale oni pozrú si, že čo máme v programe zasadnutia a mesto Rožňava ide 

vybudovať zimný štadión, alebo idú opláštiť a opraviť zimný štadión. Tak to bolo pekne 

napísané. My sme to ešte ani vôbec nerokovali, lebo samozrejme bez vás o vás sa to ani 

nepohne. Keď nebude spolufinancovanie zabezpečené tak ako, ale oni už dali taký názov, aby 

to bolo, aby predali ten článok, aby čo najviac ľudí si to prečítalo. Takže to je prvá fáza. Táto 

fáza, teraz sme momentálne vo fáze, keď potrebujeme podať tento projekt fond na podporu 

športu. Už tento projekt išiel minulý rok miesto ihriska futbalového, ktoré mi vyčítate. Keby 

neprišli na taký zádrhel, čo som spomínal, že táto hala 40 rokov nie je skolaudovaná. Takže 40 

rokov by tam ľudia nemali aj korčuľovať. Možno som urobil tam veľkú chybu, ale nie ja budem 

stále otvorený hej a keď sme išli podávať, tak nám hygiena povedala, že ale nemôžte podať, 

lebo máte málo toaliet tam. Ja hovorím, ako je možné málo toaliet? Teraz tam chodí 400, 500 

ľudí a je dosť. A keď budeme mať zimný štadión, kde bude mať hľadisko 120 ľudí, hokejisti 

budú mať zvlášť svoje šatne a toalety a bude málo hej. Tak bolo povedané, že áno bolo to pred 

tým 40 rokov prižmúrenými očkami sme používali ten zimný štadión. A toto sú tie problémy, 

ktoré ja musím riešiť, že nášľapné bomby, ktoré tu máme zanechané a dostať sa už konečne 

k dačomu. Ja som nesľuboval v žiadnom, môžete si pozrieť všetky videá, v živote som 

nesľuboval zimný štadión, že bude opláštený. A viacerí primátori sľubovali. A za tých 20 rokov 

nebola ani projektová dokumentácia urobená. My už máme projektovú dokumentáciu urobenú, 

máme stavebné povolenie a už teraz riešime VO, ale ešte stále sme len pri dajakých 10%-tách. 

To VO nemá ešte stále žiaden výtlak. Lebo nemáme ešte zdroj financovania. Takže až teraz ide 

do výzvy fond na podporu športu, kde môžeme získať okolo 1,1 milióna. Teraz to bolo 

vysúťažené od dajakých 600 tisíc je nižšia suma zatiaľ, teoreticky, hej. A teraz prichádza zas 

moja práca tak ako predtým, že keď prejde nám ten fond 1 100 tisíc, potom ide ďalšie KSK 

presvedčiť, aby spolufinancoval. Lebo zimný štadión patrí tak isto pre celý okres. A potom ide 

Slovenský ľadový hokejový zväz, s ktorým som už tak isto začal komunikovať. Potom ide 
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možno výjazdové rokovanie. Som veľmi rád, teraz aj ja ako športovec, že vzniklo ministerstvo 

športu, lebo aj tam sú dajaké zdroje. Až, až keď vybehám všetkých týchto ľudí hej a zoženiem 

peniaze, až potom môžeme povedať, že máme zimný štadión odklepnutý. Ale samozrejme aj 

to spolufinancovanie mesta, tak ako pri futbalovom ihrisku, tak musíme aj to spolufinancovanie 

mesta zabezpečiť. Lebo ako mám ísť za tými inštitúciami, idem za predsedom KSK a on povie, 

že no a mesto koľko dá? My nič. My ako chceme aby všetko sa zaplatilo. Takže aj my musíme. 

A to bude to najkrajšie, keď to urobí aj EÚ, keď môžem dopovedať, EÚ, Slovenský ľadový 

hokejový zväz, KSK, možno výjazdové rokovanie, ministerstvo športu a mesto Rožňava. To 

vyskladáme, lebo ako aj bolo povedané, že 3,6 milióna. Keby sme mali z plánu obnovy 

v Trenčíne 10 miliónov teraz robia, opravujú zimný štadión za 10 miliónov z plánu obnovy. 

Takže niektoré sú aj také možnosti, ale si myslím, že ako mesto Rožňava išlo cez tento projekt. 

Ja len toľko som chcel, že pracujeme aj na tomto pracujeme aj na kúpalisku, pracujeme aj na 

ostatných projektoch. No nebudeme o tom rozprávať, lebo to zoberú, že sľúbil alebo povedal. 

Nie, nie, nie. Ak to bude, bude. Urobím všetko, aby bolo aj kúpalisko a aj s poslancami aby 

bolo všetko v meste opravené. A možno na koniec aj tá plaváreň bude. Ale to bude až na konci. 

Takže beriem to ako, si myslím, že dnes ste oboznámený. Je to papier, ktorý už pred 3 rokmi 

už tu bol. Teraz prišiel projekt. Dali sme, podali sme ten projekt, chcem podať teraz vo februári 

sa podáva žiadosť z fondu na podporu športu. A keď budem úspešný, tak si myslím, že môžeme 

potom rokovať. Ale tak isto je súčasťou toho, aby ste odsúhlasili, že áno ideme do toho. Lebo 

aj pred chvíľou ste, možno pred 3 bodmi, ste rozprávali, že chýba nám tu klzisko opláštené, 

chýba nám tu... Hej na jednej strane chýba nám tu toto, toto, toto a keď treba k tomu pristúpiť, 

aby sme to mali, tak povieme, že treba sa spätne pozrieť, že, že máme iné problémy. Máme 

problémy s kúpaliskom, plaváreň nemáme, máme také veci, že aké máme problémy. Ja tie 

problémy sa snažím aj riešiť hej. A teraz je tento moment, keď riešime opláštenie zimného 

štadióna a hľadáme a budem hľadať zdroje. Samozrejme viete dobre, že keď získame 1 100 

tisíc a bude ešte treba 2,6 milióna hej, tak asi pevne verím, že nikto nenájdeme asi poslancov, 

ktorý povedia, že no všetko zaplatíme my. Ale bude to na mne, aby som čo najmenšiu sumu 

potom dal z rozpočtu. Budem stále robiť na tom, aby sme čo, lebo tie peniaze vieme dať aj do 

chodníkov, do ciest, do parkovísk minúť ako by sme 2,6 milióna dali z vlastného rozpočtu 

a samozrejme už by som tu počúval, že úver vyberáme a zadlžíme mesto a takto. 

A o informovaní tu poslanca bolo hej, že v tomto smere. Ešte pán poslanec, že vám obyčajne, 

tak je to informované, takto všetko skrývame, takto úplne, aby nikto nevedel, že je VO. To je 

tak neférové, že vám občania mesta hovoria, že je vonka hej. Veď všetko je na tabuli, všetko je 

pripravené, každý sa vie informovať, veď bežní ľudia sa môžu, že je veľa prihláste sa. Ak spĺňaš 

prihlás sa do VO. Viete takže sledujú to tí, čo sú tam. Každý má otvorené. Veď to neni, to je 

celoslovensky otvorený vestník a každý sa môže zúčastniť VO. Takže tá informácia si myslím, 

že prebehne. Na začiatku som povedal, že čo chceme, všetky projekty som povedal, aj teraz 

som vám povedal. Už teraz som vám povedal, že ideme aj kúpalisko chcem riešiť. Potom do 

budúcna aj plaváreň chceme riešiť hej. A toto je len podanie. Vyjde alebo nevyjde. Zlatá, 

s prepáčením, už koľko razy som hovoril. Už na milión percent sme si mysleli, že pôjde Zlatá 

a Ernesta Rótha. Už je to tretí projekt do ktorého ideme, lebo neprešli. Jeden, jednu výzvu 

zrušili, potom v druhej neboli už peniaze, boli rýchlo vyčerpané. Toto je už tretia výzva zo SEI, 

ktorú robíme a podávame, podávame, podávame. Prečo o Zlatej nevieme. Veď už ju robíme 3 

roky a podávame už z tretieho jak sa, z tretej výzvy, aby tú Zlatú už konečne a Ernesta Rótha 

sme už dokončili. Takže ja tu, my to berieme ako samozrejmosť. Žiaden zá...skrývanie niečo, 

za niečím. Pred 3 rokmi sme už riešili a aj vtedy ste súhlasili, že poďme do toho projektu. Tak 

sa pýtam, že ideme ešte raz teraz s každým projektom, alebo so Zlatou som mal 3 krát za vami 

prísť, ideme s tou Zlatou, keď ste 1 krát povedali, že poďme do toho. Pri druhom tak isto ideme 

s tou Zlatou? Alebo 3 krát s tou Zlatou, keď ste na začiatku už povedali, že ideme do toho. 

Dobre nech sa páči. Pán poslanec Kuhn. 
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p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť to celé dlhé uznesenie, ktoré nebudem teda čítať, ale 

finančná komisia odporúča MZ schváliť ho. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Balázs. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Hneď na začiatku budem hlasovať za, áno. Ja nekritizujem to, že sa niečo robí pán primátor. Ja 

ťa stále v tomto aj podporujem. Keď si si všimol, keď sa hlasuje o financovaní týchto 

záležitostí, tak sa väčšinou vedľa teba postavím a tvrdím, že treba vybrať úver a treba ísť 

dopredu, musíme tu niečo postaviť. Dačo po nás musí zostať. Ja som si dovolil vlastne mať 

poznámku ku forme akou sa to robí hej. Lebo skúste sa nad tým zamyslieť, že koľký pod 

názvom Multifunkčná športová-kultúrna, športovo-kultúrna hala vám dôjde, že Rožňava za 3 

milióny súťaží klzisko. Rozmýšľate nad tým, že kde, čo sa môže v Rožňave za 3 milióny stavať. 

Hej začnete nad týmto rozmýšľať. Jeden mail, jeden mail možná. Hromadný mail, ktorý máte 

v počítači uložený možná, možná už by to trošku inakšie bolo. A ja viem, že nám chýba to 

klzisko. To som tuná hovoril, to ani nejdem poprieť. Chýba nám, chýba nám plaváreň 

a množstvo vecí nám chýba. Takže ja preto hovorím, že aj za financovanie týchto vecí stále 

zahlasujem. Ale toto čo ste teraz vy dvaja, čo ste si pán primátor a zástupca šepkali, že, že podľa 

vás tým pádom ja mám vo vestníku hľadať to, čo sa ide v Rožňave robiť? Lebo ty tvrdíš, že to 

je uverejnené vo vestníku. Takže ja ako poslanec mesta mám vo vestníku hľadať a tváriť sa, že 

to postačuje. No takže toto, len toto mi vadí. To, že Zlatá 3 krát, 4 krát, 5 krát ide vieme, že to 

je škola Zlatá, že sa pokúšaš, tlačíš to, vedenie mesta to tlačí. Ja to chápem. Forma trošku. Viac 

sa už neprihlásim k tomuto. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ja už len krátko. Toto je 2 krát podané presne to isté hej. Že už sme podali z nórskych fondov. 

Neprešlo. A podávame to teraz z fondu na podporu športu. Už je to druhý krát. Nič iné sa 

nezmenilo. Názov, nič len sme to podali 2 krát. Buď vyjde, alebo nevyjde hej. A možno to 

berieme, že dobre budeme vás informovať o tom, že už druhý krát podávame z iného fondu 

chceme získať. Môžeme tak ako pri tej Zlatej hej, že môžeme. Ja som to, možno sa aj takto 

ospravedlní, že keď to požadujete, samozrejme nemám stým problém, že to stále upozorním 

všetkých. Upozorníme, že ideme zimný štadión druhý krát podať, vyskúšame či prejde to cez 

tento projekt, alebo cez túto výzvu. Hej. Ideme potom možno neprejde zas, možno o 2 roky zas 

vyjde dajaká výzva podáme v tom. Hej. Aby ste vedeli, že. Samozrejme je to mätúce, lebo tak 

sme to museli predstaviť, že multifunkčná, aby to malo dajaký štrng hej, aby sme presvedčili 

tú nórsku komisiu hej, že chceme to fakt ako nasmerovať. Bolo to smerované na 

marginalizovanú komunitu hej. Že učiť Rómov korčuľovať, mali by tam vybavenie na 

korčuľovanie, mali by tam vybavenie všetkého, kde by sa mohli vzdelávať hej. Takže my sme 

to aj chceli robiť a určite nevyžijem, že dáme len pro forma niečo, ale určite sme to aj tak 

pracovali, aby to aj mali tam. Takže v tomto smere sa potom ospravedlňujeme a môžeme to 

stále obnoviť, že zimný štadión podávame znovu, ale pod týmto názvom. Ale už teraz všetci 

viete, že ako ten zimný štadión bude, aký názov bude mať druhý krát. Ďakujem pekne. Ešte 

niekto do diskusie? Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave súhlasí s predložením žiadosti o poskytnutie 

príspevku za účelom realizácie projektu „Multifunkčná športovo-kultúrna hala Rožňava“, 

realizovaného v rámci výzvy vyhlásenej Fondom na podporu športu z programu „Výstavba, 
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rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo výzvy: 2023/001. Prosím 

hlasujme.  

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. Ďakujem pekne.   

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 9 Správa o stave realizácie participatívneho rozpočtu mesta 

Rožňava v roku 2023 

Pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Predkladám vám tento materiál vyhodnotenie za rok 2023 s tým, že 

musím sa veľmi pekne poďakovať všetkým participantom, ktorí sa zapojili. Všetci 12-ti tieto 

svoje projekty zrealizovali, čo som veľmi rád, že druhý krát po sebe sa nám podarilo, aby všetci 

participanti zrealizovali svoje projekty. 6 projektov už sme prebrali. Zvyšných 6 preberieme 

v priebehu jarných mesiacov tak, aby bolo to preberanie aj reálne nakoľko mnohokrát išlo 

o výsadbu rôznych rastlín. A tak isto som veľmi rád, že sa zapojili ďalší participanti do ročníka 

2024. Môžem informovať, že ich je 16 s tým, že nápady poslali 16-ti a zase možno prvý krát 

v histórii participatívneho rozpočtu mesta Rožňava, že všetci 16-ti predložili aj samotné 

projekty, za čo im veľmi pekne ďakujem. Na budúci týždeň prebehne výkonný výbor 

participatívneho rozpočtu. Bude mať svoje zasadnutie, kde tieto projekty skontrolujeme 

a koncom februára, začiatkom marca by malo byť vyhlásené hlasovanie o týchto projektoch. 

Ktoré prejdú, tak ako už bolo spomínané, 10 projektov bude podporených. Takže aj obyvateľov 

mesta prosím a vyzývam, že sa môžu zapojiť do hlasovania potom aby odporučili práve ten ich 

projekt, ktorý ich najviac zaujal. Ďakujem veľmi pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie správu o stave realizácie participatívneho rozpočtu 

mesta Rožňava v roku 2023. Ukladá zverejniť zmeny na webovom sídle mesta. Prosím 

hlasujme. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

V bode č. 10 pristúpime k majetko-právnym záležitostiam 

Bod č. 10/1 AgraBat s.r.o., Rožňavská Baňa 184, Rožňava - zverejnenie zámeru predaja 

pozemku mesta 

Otváram diskusiu. S faktickou pán zástupca. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem veľmi pekne za slovo. Ja rovnako ako aj na komisii finančnej, rovnako aj teraz 

navrhujem úpravu ceny na 20 eur za m2 z dôvodu, ktoré zazneli aj na komisii výstavby aj na 

komisii finančnej, kde sa niektorí členovia stotožnili s týmto. Aj keď nie všetci, napriek tomu 

si dovoľujem predložiť tento návrh. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou pán poslanec Kelecsényi. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Dobrý deň prajem. Komisia výstavby odporučila MZ schváliť zverejnenie zámeru predaja 

predmetného pozemku. Ďakujem. 
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Chvíľočku počkajte, ešte si chcem pozrieť zápisnicu z finančnej komisie, lebo teda nepamätám 

si úplne všetko úplne presne. Tam bola trošku diskusia o tom, mali sme dosť akože teda dlhú 

diskusiu na túto tému na finančnej komisii, preto chcem, aby som dal presné informácie. Mali 

sme totiž 2 hlasovania. Bol tento návrh na zníženie na 20 eur predložený aj na finančnej 

komisie, ale nezískal väčšinu a potom sme mali teda druhé hlasovanie, kde teda väčšina komisie 

potvrdila to pôvodné odporúčanie z, z predchádzajúceho zastupiteľstva, čiže, predchádzajúceho 

zasadnutia komisie. Čiže finančná komisia trvá na svojom pôvodnom uznesení na cene 25 eur 

za m2. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Jak kolega Kuhn hovorí, že vlastne boli 2 hlasovania. Obidve boli vlastne veľmi tesne 

odhlasované na finančnej komisii. Takú poznámku by som mal, že vidím, že sú tu žiadatelia 

a nie všetci poslanci sú členmi finančnej komisie, kde, kde vlastne títo žiadatelia boli a či 

náhodou im nemôžme dať prípadne slovo. Neviem, to je iba otázka. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

A tak ja si myslím, že nemusia v tomto smere. My sme to preskúmali. Ale keď chcú môžu 

vystúpiť, ale.... Nech sa páči. 

 

Občan mesta 

Dobrý deň ...jednu firmu na Rožňavskej Bani. Je to vlastne pozemok okolo  tejto budovy. 

Veľmi v skratke by som chcel vás len oboznámiť s tým, že vlastne sa jedná o budovu, ktorá sa 

odkupovala ešte zo starého ŽB. V roku 2020 sme to odkúpili a potom po dohode s mestom sme 

vytýčili pozemok, ktorý je pred a za touto budovou s tým, že mesto nám dovolilo to oplotiť. 

Samozrejme robili sme to na vlastné náklady, dovolilo nám urobiť cestu príjazdovú ku tejto 

budove. A museli sme dosť veľa aj zemných prác tam vykonať. Čiže všetko toto sa urobilo na 

mestských pozemkoch, ale, ale vlastne sme to robili naše firmy, ktoré tam boli. A, a teraz o tie 

2 pozemky, ktoré sa v bode 10 a 11 budú riešiť sa jedná len o prístupovú cestu. Je to konkrétne 

v tomto prípade len 8 m široká cesta, čiže naozaj slúži len ako prístupová. Viac menej budem 

úprimný vôbec o to nemám záujem to kúpiť, ale, ale keď si predstavím to, že, že tento prístup, 

ten žltý pozemok, čo tam vidíte, že ľahne popolom tak ako nejaké iné pozemky v okolí, v tej 

oblasti, ktorá naozaj nie je nejak lukratívna a naozaj sa nedá na nič iné využiť. Tak by som 

chcel apelovať na poslancov, aby naozaj zvážili, že tých 25 je skutočne úplne mimo, nechcem 

povedať, že reality, ale aj mimo našich možností, aj, aj mimo nejakého záujmu s tým, že 

znalecký posudok je tam na 18,60 alebo koľko. A v roku 16 som odkupoval pozemky za tou 

našou budovou, tak to bolo 4,60. Hej čiže, čiže ako je to úplne, aj tých 20 je diametrálne inde 

než, než, než ....moja predstava. No ale 25 je už podľa mňa úplne neakceptovateľná. Takže toto 

by som rád pripomenul. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou pán zástupca. 
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p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ja len poopravím pána žiadateľa nie v roku 2020 ste odkupovali, ale v roku 2002 zrejme. 

Budovu. Áno, áno. Lebo ste uviedli 2020 a aj jeden z tých dôvodov, prečo som navrhoval nižšiu 

cenu je to, že už aj v minulosti dochádzalo, lebo je to v spoluvlastníctve a dochádzalo k snahe 

od žiadateľa riešiť toto vysporiadanie, čo nebolo spolumajiteľom bývalým umožnené a aj kvôli 

znaleckému posudku som navrhoval nižšiu sumu. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Poprosím pána zástupcu o návrh. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Navrhujem úpravu kúpnej ceny 20 eur za m2.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Prosím hlasujme. 

Za 9 poslancov, proti 1, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zverejnenie zámeru  

predaja pozemku mesta v k. ú. Rožňava, zapísaného na LV 3001, parc. č. KN C 4408/15 

zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 432 m2 , pre AgraBat s.r.o., so sídlom Rožňavská Baňa, 

Rožňava, podľa § 9a ods. 15 písm. f) zák. č. 138/1991 Zb. z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

podľa §10 ods. 11 písm. h) Zásad hospodárenia s majetkom mesta, za cenu 20 euro za m2. 

Všetky náklady súvisiace s predajom bude znášať kupujúci. Prosím hlasujme. 

Za 9 poslancov, proti 1, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 10/2 Lenka Gajdošová a Marek Gajdoš, Laca Novomeského 26, 

Rožňava - zverejnenie zámeru predaja pozemkov mesta 

S faktickou poznámkou pán zástupca. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Keďže je to obdobný prípad ako pred chvíľou sme prejednávali, tak 

rovnako navrhujem tú cenu 20 eur za m2. Ďakujem. Dôvody sú tie isté. Ďakujem 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kelecsény. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Si spomenul obdobný prípad, takže komisia výstavby odporučila MZ schváliť zverejnenie 

zámeru predaja pozemku. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Pán poslanec Kuhn nech sa páči.  

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ako kolegovia povedali je to obdobný prípad. A aj odporúčanie finančnej komisie bolo 

obdobné. Čiže väčšina komisie bola proti zníženiu ceny na 20 eur a väčšina komisie teda 

odporúča predať, ale za cenu 25 eur za m2. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Prosím pána zástupcu o návrh. 
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p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne. Navrhujem upraviť kúpnu cenu 20 eur za m2. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Prosím hlasujme o pozmeňujúcom návrhu pána zástupcu. 

Za 9 poslancov, proti 1 poslanec, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zverejnenie zámeru 

predaja pozemkov mesta v k. ú. Rožňava, parcely zamerané geometrickým plánom úradne 

overeným Ing. Katarínou Pakanovou pod č. 276/2023 zo dňa 09.08.2023, parcela parc. č. KN 

C 4408/6 zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 632 m2 a novovytvorená parcela parc. č. KN 

C 4408/28 zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 611 m2, pre Lenku Gajdošovú a Mareka 

Gajdoša, obaja bytom Laca Novomeského 26, Rožňava, podľa § 9a ods. 15 písm. f) zák. č. 

138/1991 Zb. z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa §10 ods. 11 písm. h) Zásad 

hospodárenia s majetkom mesta, za cenu 2 euro za m2. Všetky náklady súvisiace s predajom 

budú znášať kupujúci. Prosím hlasujme. 

Za 9, proti 1, zdržalo sa 0 poslancov. Ďakujem pekne. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 10/3 Marek Varga, Šafárikova 33, Rožňava - zverejnenie zámeru 

predaja pozemku mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kelecsényi. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Komisia výstavby doporučila MZ schváliť zverejnenie zámeru predaja predmetného pozemku. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

S faktickou pán zástupca. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Tak drobný škriatok v materiály. Učíme sa písať rok 2024. Takže 

v ukladacej časti termín navrhujem zmeniť rok 2023 na rok 2024. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť zverejnenie zámeru predaja majetku mesta za cenu 15 

eur za m2. Teda tak, ako je to uvedené v návrhu uznesenia. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Poprosím pána zástupcu 

o pozmeňujúci návrh.  

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne. V ukladacej časti navrhujem zmeniť rok 2023 na rok 2024. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Prosím hlasujme o pozmeňujúcom návrhu pána zástupcu. 
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Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zverejnenie zámeru 

predaja pozemku mesta v k. ú. Rožňava s výmerou spresnenou geometrickým plánom cca 23 

m2, časť z parc. č. KN E 2418 zastavaná plocha a nádvoria s celkovou výmerou 31 m2, zapísanej 

na LV č. 4493, pre Mareka Vargu, bytom Šafárikova 33, Rožňava, podľa § 9a ods. 15 písm. f) 

zák. č. 138/1991 Zb.  z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 10 ods. 11 písm. a) a h) 

Zásad hospodárenia s majetkom mesta, za cenu 15 euro za m2. Všetky náklady súvisiace s 

predajom bude znášať kupujúci. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 10/4 Jozef Junger a manželka Ida Jungerová, Tichá 6, 048 01 

Rožňava - predaj pozemku mesta Rožňava 

Ďakujeme. Dovidenia. Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť predaj pozemku mesta tak, ako je to uvedené 

v uznesení. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje predaj pozemku mesta v k. ú. Rožňava, novovytvorená 

parcela parc. č. KN C 548/19 záhrada s výmerou 218 m2, zameraná geometrickým plánom č. 

100/2023, vyhotoveným spoločnosťou Geoplan Rožňava, s.r.o., pre Jozefa Jungera a Idu 

Jungerovú, obaja bytom Tichá 6, Rožňava, podľa § 9a ods. 15 písm. f) zák. č. 138/1991 Zb. z 

dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa §10 ods. 11 písm. h) Zásad hospodárenia s majetkom 

mesta, za cenu 5 450 euro. Všetky náklady súvisiace s predajom budú znášať kupujúci. Prosím 

hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 10/5 Východoslovenská distribučná, a.s., Mlynská 31, 042 91 

Košice - predaj pozemkov mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť predaj pozemku mesta tak, ako je to v návrhu 

uznesenia. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási. Poprosím uzavrieť diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje predaj pozemkov mesta v k. ú. Rožňava, 

novovytvorenú parc. č. KN C 1891/24 zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 3 m2 a 

novovytvorenú parc. č. KN C 1891/25 zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 6 m2 zamerané 

geometrickým plánom č. 22/2023, úradne overeným Ing. Katarínou Pakanovou pod č. 141/2023 

zo dňa 27. 04. 2023 pre Východoslovenskú distribučnú a.s., so sídlom Mlynská 31, Košice, 

podľa § 9a ods. 15 písm. f) zák. č. 138/1991 Zb., z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa 

§ 10 ods. 11 písm. a) a b) Zásad hospodárenia s majetkom mesta, za cenu 225 euro. Všetky 

náklady súvisiace s predajom bude znášať kupujúci. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  
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Prejdeme k bodu rokovania č. 10/6 Mgr. Valerie Huťanová, Ul. Zoltána Fábryho 25, Rožňava 

- prenájom pozemku mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť prenájom predmetného pozemku mesta tak, ako je to 

navrhnuté v uznesení. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Beke nech sa páči. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ďakujem za slovo. Ja by som sa chcel len opýtať na jednu vec. Mapku keď pozeráme ako len 

pri terajšom bode a aj pri nasledujúcom, čo je vyznačené, že ktorá, ktorý, ktorý pozemok by 

chceli ako len prenajímať, tak je tam jeden úzky pás čo nie k prenájmu. Že či to len tak náhodou 

ako len nechali, alebo je na to dôvod. Či by nebolo možné, keď nie je dôvod prečo 

neprenajímať, či nie je možné konzultovať s nimi že by, že by sa aj to ako len prenajalo. Keď, 

keď do mapky ako len pozrieš tu je taký, taký tenký pás.  

 

p. primátor Michal Domik 

Tak ja si myslím, že je to odôvodnené, že kvôli čomu  

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Že či to budeme udržiavať, alebo či budeme môcť udržiavať potom mesto ako len, alebo sa dá 

s nimi dohodnúť, že budú sa starať o ten tenký pás. Neviem. Keď by sa dalo prešetriť ešte.  

 

p. primátor Michal Domik 

Tak prešetriť nie, ale komisia výstavby boli ste tam? Tak nech sa páči pán zástupca. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Ja predpokladám, že keď bol vytvorený geometrický plán, tak zrejme 

bol dôvod na to vynechať tento úzky pás pozemku. A zrejme majitelia nevyužívajú tento úzky 

pás, alebo je tam nejaká inžinierska sieť, ktorej prístup vyžaduje práve to, aby toto bolo 

vynechané. Iný dôvod si neviem predstaviť prečo by to geodet nezameral týmto spôsobom. Ale 

za malú chvíľku sa pozriem ešte na portály, na mapách kým sa dostaneme k ďalšiemu bodu, že 

čo to tam je. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ja si myslím, že je to opodstatnené, je to tam teraz aby sme to spätne, je to, aj keby sme to 

možno zaradili, tak možno by to bolo 3 eurá na rok. Hej že by sme sa jednali možno o 3 eurách, 

že či majú zaplatiť 3 eurá, lebo je to celkovo 33 eurá. Dáme, dáme hlasovať. Takže aby sme 

teraz zbytočne nezdržiavali týmto. Takže nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. 

Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje prenájom pozemku 

mesta v k. ú. Rožňava, časť parc. č. KN C 5115/16 zast. plocha s výmerou 58 m2 pre Mgr. 

Valeriu Huťanovú bytom Ul. Zoltána Fábryho č.25, Rožňava podľa § 9aa, ods. 2 písm. e) zák. 

č. 138/1991 Zb. z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 4, ods. 8, písm. a) a h) Zásad 

hospodárenia s majetkom mesta, za ročný nájom v zmysle Zásad pre určovanie výšky 

nájomného za nájom a podnájom nehnuteľností a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta vo 

výške 33 euro. Prosím hlasujme.  

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  
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K bodu rokovania č. 10/7 Mgr. Katarína Pukanská, Ul. Zoltána Fábryho 23, Rožňava - 

prenájom pozemku mesta 

Otváram diskusiu. To je tam vysporiadavanie, isto to je po niekom niečo také. Pán poslanec 

Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť prenájom predmetného pozemku mesta tak, ako je to 

uvedené v návrhu uznesenia. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje prenájom pozemku mesta v k. ú. 

Rožňava, časť parc. č. KN C 5115/14 zast. plocha a časť parc.č. KN E 2140/11 orná pôda s 

výmerou 100 m2 pre Mgr. Katarínu Pukanskú bytom Ul. Zoltána Fábryho č.23, Rožňava podľa 

§ 9aa, ods. 2 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 4, 

ods. 8 písm. a) a h) Zásad hospodárenia s majetkom mesta, za ročný nájom v zmysle Zásad pre 

určovanie výšky nájomného za nájom a podnájom nehnuteľností a hnuteľného majetku vo 

vlastníctve mesta vo výške 57 euro. Prosím hlasujme.  

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Prejdime k bodu rokovania č. 10/8 Róbert Šimko, Ul. Zoltána Fábryho 19, Rožňava - prenájom 

pozemku mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ prenájom, schváliť prenájom predmetného pozemku tak, ako 

je to uvedené v návrhu uznesenia. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou pán zástupca. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ja len odpoviem pánovi poslancovi Bekemu. Ten prvý úzky pás, ktorý bol tak je v súkromnom 

vlastníctve. Nie je vo vlastníctve mesta Rožňava. Preto je aj dôvod, prečo to nemôžme my 

predávať. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne za informáciu. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam 

návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje prenájom pozemku mesta v 

k. ú. Rožňava, časť parc. č. KN C 5115/14 zast. plocha s výmerou 100 m2 pre Róberta Šimka  

bytom Ul. Zoltána Fábryho č. 19, Rožňava podľa § 9aa, ods. 2 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. z 

dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 4, ods.8, písm. a) a h) Zásad hospodárenia s 

majetkom mesta, za ročný nájom v zmysle Zásad pre určovanie výšky nájomného za nájom a 

podnájom nehnuteľností a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta vo výške 57 euro. Prosím 

hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Prejdime k bodu rokovania č. 10/9 Štefan Máte, Cintorínska 13, Rožňava - prenájom pozemkov 

mesta 
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Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť prenájom pozemkov mesta za cenu podľa zásad na 

určovanie výšky nájomného. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje prenájom pozemkov mesta v k. ú. 

Rožňava, časti s výmerou približne 185 m2 z parciel parc. č. KN E 2392/1 zastavaná plocha a 

nádvorie s celkovou výmerou 404 m2 a parc. č. KN E 897/16 zastavaná plocha a nádvorie s 

celkovou výmerou 990 m2 zapísaných na LV 4493, pre Štefana Máteho, bytom Cintorínska 13, 

Rožňava, podľa § 9aa, ods. 2 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb., z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa podľa §4 ods. 8 písm. a) a h) Zásad hospodárenia s majetkom mesta, za cenu podľa 

Zásad pre určovanie výšky nájomného za nájom a podnájom nehnuteľností a hnuteľného 

majetku vo vlastníctve mesta v sume 0,57 euro za m2/rok, spolu vo výške 105 euro za rok. 

Prosím hlasujme.  

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Prejdime k bodu rokovania č. 10/10 Druživa, o.z., Betliarska 2, Rožňava - výpožička pozemkov 

mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť výpožičku pozemkov mesta. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje výpožičku pozemkov mesta v k. ú. Rožňava zapísaných na 

LV č. 3001, parc. č. KN C 875/654, zastavaná plocha a nádvoria s výmerou 2 478 m2, parc. č. 

KN C 1520/3, záhrada s výmerou 393 m2 a časť pozemku s výmerou cca 674 m2 z parc. č. KN 

C 875/162, ostatná plocha s výmerou 23 750 m2 pre Druživa, o.z., so sídlom Betliarska 2, 

Rožňava, v zmysle § 5 ods. 1 Zásad hospodárenia s majetkom mesta a § 9aa, ods. 2 písm. e) 

zák.č.138/1991 Zb., na dobu určitú dva roky a z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 4 

ods. 8 písm. c) Zásad hospodárenia s majetkom mesta. Prosím hlasujme.  

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Prejdime k bodu rokovania č. 10/11 Tibor Baffi a manželka Hedviga Baffiová, Rožňavská 540, 

Krásnohorské Podhradie - darovanie pozemku do mesta, do majetku mesta 

S faktickou pán poslanec Kelecsényi. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Komisia výstavby doporučila MZ schváliť nadobudnutie predmetného pozemku do majetku 

mesta. A zároveň by som sa chcel poďakovať pani a pánovi Baffimu za tento čin, ktorý spravil. 

Je to vlastne pozemok pod liturgickou kaplnkou na Kalvárii. Veľmi pekne ďakujeme za mňa, 

tuším aj za každého poslanca, ktorý tu v tejto sále. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne. Tak isto podobne sa pripájame. Pán poslanec Kuhn. 
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p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporučila MZ schváliť nadobudnutie predmetného pozemku do majetku 

mesta. A teda ja tiež za seba ďakujem majiteľom, že nám vlastne tento pozemok darovali. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Tak isto sa pripájame ešte raz. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh 

na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje nadobudnutie pozemku do mesta, 

do majetku mesta v k. ú. Rožňava, a to dielu 2 s výmerou 12 m2 od parcely parc. č. KN C 564/9 

t. t. p. zapísaného na LV č. 2915 podľa geometrického plánu úradne overeného Ing. Katarínou 

Pakanovou pod číslom 182/2023 zo dňa 29. 05. 2023, a to darovaním od Tibora Baffiho a 

manželky Hedvigy Baffiovej obaja bytom Rožňavská č. 540, Krásnohorské Podhradie. Ukladá 

zabezpečiť vypracovanie darovacej zmluvy. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Prejdime k bodu rokovania č. 10/12 Andrea Gášpárová, Páterova č. 6, Rožňava - kúpa pozemku 

do majetku mesta 

S faktickou pán poslanec Kelecsényi. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Komisia výstavby odporučila mestu odkúpenia, mestu odkúpenie predmetného pozemku. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča mestskému zastúpeniu, bože, sa mi pletie jazyk. Finančná komisia 

odporúča MZ odkúpenie predmetného pozemku do majetku mesta za cenu 14 euro za m2, teda 

celkovú cenu 462 eur. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje odkúpenie pozemku do majetku mesta, 

parc. č. KN C 2310/4 zast. plocha s výmerou 33 m2, zapísaného na LV č. 6329 v k. ú. Rožňava 

od Andrey Gášpárovej bytom Páterova č. 6, Rožňava za kúpnu cenu vo výške 14 euro za m2, 

čiže za 462 euro. Prosím hlasujme. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Prejdime k bodu rokovania č. 10/13 Jakub Ilašenko, Rožňavské Bystré 16 - zámena pozemkov 

v k. ú. Rožňava 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť zámenu nasledovných nehnuteľností tak, ako je to 

uvedené v návrhu uznesenia. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zámenu nasledovných nehnuteľností v 
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k. ú. Rožňava: novovytvorená parcela, parc. č. KN C 4420/17 zast. plocha s výmerou 308 m2, 

ktorá je vytvorená z parc. č. KN C 4420/2 zast. plocha s výmerou 1903 m2 zapísanej na LV č. 

5499, zameraná geometrickým plánom úradne overeným Ing. Matejom Ambružom dňa 21. 06. 

2021 pod číslom 186/2021 v cene 6 890 euro pripadne v prospech mesta Rožňava a 

novovytvorená parcela, parc. č. KN C 4420/19 ostatná plocha s výmerou 340 m2, ktorá je 

vytvorená z parc. č. KN C 4420/1 ostatná plocha s výmerou 1347 m2 zapísanej na LV č. 5321, 

zameraná geometrickým plánom úradne overeným Ing. Katarínou Pakanovou dňa 03. 11. 2023 

pod číslom 391/2023 v cene 6 950 euro pripadne v prospech Jakuba Ilašenka bytom Rožňavské 

Bystré 16 podľa § 9a ods. 15 písm. f) zák. č. 138/1991 Zb., z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa podľa § 10 ods. 11 písm. c) Zásad hospodárenia s majetkom mesta. Rozdiel vo výške 

zamieňaných nehnuteľností 60 euro uhradí žiadateľ a náklady spojené so zámenou sa uhradia 

spoločne. Prosím hlasujme.  

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

K bodu rokovania č. 10/14 Technické služby mesta Rožňava - protokolárne odovzdanie 

majetku mesta do správy 

Nik...pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť odovzdanie predmetného majetku do správy pre 

Technické služby mesta Rožňava. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje protokolárne odovzdanie stavby 

Úprava vnútro blokového priestranstva na sídlisku Družba v Rožňave vrátane stavby „Altánok“ 

v obstarávacej cene 406 240,90 do správy pre Technické služby mesta Rožňava s účinnosťou 

od 01. 03. 2024. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

K bodu rokovania č. 10/15 Zrealizované práce a stanovenie výšky nájomného za užívanie 

nebytových priestorov v budove na Betliarskej ul. č. 2 v Rožňave 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť návrh uznesenia tak, ako je predložený. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie zrealizované práce v budove 

Kultúrno- kreatívneho centra Kláštor na Betliarskej ul. 2 v Rožňave Občianskym združením 

OTVOR DVOR v hodnote 43 097,98. Stanovuje výšku nájomného za užívanie nebytových 

priestorov v budove na Betliarskej ul. 2 v Rožňave Občianskym združením OTVOR DVOR za 

obdobie od 1. 11. 2022 do 31. 10. 2023 na 43 097,98 euro. Ukladá uzatvoriť zmluvu o 

započítaní pohľadávok a po 2. uzatvoriť dodatok k nájomnej zmluve. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Prejdime k bodu rokovania č. 10/16 „Obnova bytového domu“ na Ul. jovickej 52-54 v Rožňave 

 Otváram diskusiu. Pán poslanec Beke nech sa páči. 
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p. poslanec Zoltán Beke 

Ďakujem pekne. Sociálna, zdravotná, bytová komisia víta možnosť obnovy týchto bytových 

domov a odporúča riešiť tieto obnovy. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Poprosím aj finančnú komisiu. Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť návrh uznesenia, teda investičný zámer. Asi by som 

to nemusel opakovať, tak sa to týka vlastne všetkých 3 bodov. 

 

p. primátor Michal Domik 

Áno ďakujem. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Teda aj Jovická 52-54, Jovická 56-58 a Jovická 60-62. Rovnaké odporúčanie schváliť. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje uznesenie na str. 2 a ukladá uskutočniť 

všetky úkony potrebné k obstaraniu a získaniu finančnej podpory zo ŠFRB, ako aj zriadeniu 

potrebných záložných práv v súlade so zákonom č. 150/2013 Z. z. o ŠFRB v znení neskorších 

predpisov. Prosím hlasujme.  

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Máme obdobný bod. K bodu rokovania č. 10/17 „Obnova bytového domu“ na Ul. jovickej 56-

58 v Rožňave 

Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje uznesenie na str. 2 a ukladá uskutočniť 

všetky úkony potrebné k obstaraniu a získaniu finančnej podpory zo ŠFRB, ako aj zriadeniu 

potrebných záložných práv v súlade so zákonom č. 150/2013 Z. z. o ŠFRB v znení neskorších 

predpisov. Prosím hlasujme.  

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Ďalší rovnaký bod. K bodu rokovania č. 10/18 „Obnova bytového domu“ na Ul. jovickej 60-

62 v Rožňave  

Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje uznesenie na str. 2 a ukladá uskutočniť 

všetky úkony potrebné k obstarávaniu a získaniu finančnej podpory zo ŠFRB, ako aj zriadeniu 

potrebných záložných práv v súlade so zákonom č. 150/2013 Z. z. o ŠFRB v znení neskorších 

predpisov. Prosím hlasujme.  

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 10/19 Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a. s. – zámer 

prevodu akcií mesta Rožňava 

Otváram diskusiu. S faktickou...meníme faktickú? 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ja som sa prihlásil 2 krát, pretože najprv teda budem informovať o odporúčaní, resp. 

neodporúčaní finančnej komisie. Finančná komisia k predmetnému bodu neprijala žiadne 
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uznesenie, keďže väčšina členov komisie sa zdržala hlasovania s tým, že v danej chvíli nemala 

dostatok informácií, aby mohli sa vyjadriť teda či už za, či proti. Čiže väčšina členov komisie 

sa zdržala hlasovania a neprijali žiadne uznesenie. Prijali teda jedno uznesenie, ktorým 

požiadali pani dr. Vnenčákovú, aby vypracovala nejaké stanovisko, ktoré teda bolo 

vypracované a bolo všetkým poslancom doručené. Dobre. Teraz budem hovoriť... 

 

p. primátor Michal Domik 

Poprosím vypnúť faktickú. Ďakujem. Nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Dobre a teraz budem hovoriť sám za seba. Ja som bol jediný člen komisie, ktorý hlasoval proti 

tomuto prevodu a budem hlasovať proti aj, aj teraz na zastupiteľstve a skúsim to v krátkosti 

vysvetliť. V roku 2003 prebehla transformácia vodární, kanalizácií, keď štátne podniky, 

vlastníctvo štátnych podnikov bolo prevedené na obce a mestá a boli vytvorené akciové 

spoločnosti, ktorých sa obce a mestá stali vlastníkmi, akcionármi. To malo svoje dôvody. 

Vodárne, kanalizácie poskytujú služby prevažne teda občanom aj, aj teda firmám, ale prevažne 

občanom a občanov zastupujú samosprávy. Čiže takýmto spôsobom vlastne mohli občania cez, 

cez zástupcov v samosprávach tlmočiť svoje požiadavky na vybudovanie nových kanalizácií, 

alebo čistiarne odpadových vôd, alebo vodovodov, alebo opravy atď. prostredníctvom teda 

volených zástupcov, akcionárov. Ja som si teda dal vysvetliť aké sú, aké sú dôvody a teda keď 

som to tak správne pochopil, jediným dôvodom tejto zámeny je to, že ako akcionári málokedy 

dostávame dividendy, pretože firma nie je vždycky zisková a týmto spôsobom, vlastne, by sme 

mali mať pravidelný prísun peňazí. Ja si, ja túto zámenu nepovažujem za, za výhodnú, pretože 

sa vzdávame našich akcionárskych práv. Síce nám jedna akcia ostane, ale teda v súčasnosti 

máme mesto Rožňava vyše 100 tisíc akcií a potom nám ostane 1. A taký bude asi aj náš vplyv 

v spoločnosti. Sú tam ďalšie, ďalšie moje výhrady, ktoré teda nie sú až také dôležité, ale tiež sú 

to napr. tá výška, výška ceny za ktorú ma prebehnúť zámena. Ale, ale v princípe ten hlavný 

dôvod je ten, že si myslím, že sa mesto nemá vzdávať svojich akcionárskych práv. To je všetko 

zrejme. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Niekto ešte ďalší do diskusie? Pán poslanec Balázs nech sa páči.  

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
V tomto, v tomto a nasledovnom bode mohli by sme to tak obsiahnuť celkom aj spojiť tieto 3 

body dohromady sa jedná o veľmi širokú škálu dosť ekonomicky špecifickej záležitosti, 

s ktorou sme sa možnože niektorí z nás v živote nestretli, alebo len čiastočne. A našťastie to 

preberáme už niekoľko týždňov, mesiacov. Takže pomaličky získavame v tomto obraz o čo tu 

ide. Tak jak povedal kolega Kuhn máme 116 835 akcií a, a ak dobre tomu rozumiem 1 akcia 

nám zostáva a vzdáme sa, obrazne povedané, alebo zameníme 116 834 akcií. Tá 1 akcia nám 

zostane a väčšina povinností a práv akcionára je viazaná na štatút, že zostaneme naďalej 

akcionári. Samozrejme s menším hlasovacím právom. Ale ak sa mi dobre marí, opravte ma, 

okolo 1,6 – 1,7% akcií máme my. Takže ten vplyv je minimálny na celú vodárenskú spoločnosť. 

Momentálne, ak mám dobré informácie z materiálov, aj príjmy ako akcionárov z dividend pre 

mesto sú minimálne. To znamená nemajú vplyv na, na rozpočet mesta. V prípade, že sa celej 

tejto transakcie zúčastníme, ak dobre viem 30% chcú emitovať, tak, tak budeme mať z toho 

každý rok, alebo ako sa rozhodneme, výrazný príjem do mestského rozpočtu, alebo 

nezanedbateľný. Ďalšou podstatnou vecou je, že mesto, že mestu zostane predkupné právo, 

alebo vlastne sa bude vedieť späť ku svojim akciám dostať. A už taký, taký, taký záver celej 

tejto transakcie, alebo, alebo celej si myslím, že dostatočnou zárukou za to, že nie je za tým iný 
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zámysel je to, že daný prevod udobrili inštitúcie ako napr. Národná banka Slovenska. Ak mám 

dobrú informáciu. Celú finančnú transakciu zastrešuje Slovenská sporiteľňa. Jedna z najväčších 

bánk, ktorá momentálne aj financuje z hlavnej časti, zase ak mám dobrú informáciu, mesto 

Rožňava. A pre mňa to je dostatočnou zárukou za to, že, že tá finančná transakcia takto ako je, 

je v poriadku a bude pre mesto výhodná. Takže záverom to vidím tak, že buď naskočíme do 

toho vlaku a budeme mať z tých našich akcií, alebo z toho, že sme akcionári aj nejaký výnos 

a osoh. Alebo do tohto, do tohto vlaku nenaskočíme tak sa naďalej ako akcionármi so 116 835 

kusov akcií budeme na celé pozerať, ale už ten finančný osoh nebude taký ako keď sa tohto 

celého projektu zúčastníme. Takže určite budem hlasovať za. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ja len chcem opraviť niektoré informácie, ktoré v tejto súvislosti kolujú a sú nepresné. NBS 

schválila dlhopisy. To je pravda. Ale NBS neriešila zámenu akcií za dlhopisy. NBS nezaujímajú 

otázka akcií. NBS schválila len to, že keď VVS vydá dlhopisy bude schopná ich splácať. Že 

predpokladá sa. Hej predpokladá sa. NBS-ka neriešila ten, ten proces zámeny. Len to, že 

akciová spoločnosť vydá dlhopisy a bude ich schopná splácať. O tom nemám ja teda nejaké 

zásadné pochybnosti, že to bude schopný tých, tých 6% vyplatiť, to je zhruba nejakých 90 tisíc 

ročne pred zdanením ak dobre tomu chápem, rozumiem teda. Čiže je to, je to 7, 90 tisíc pred 

zdanením, pred zdanením. Po zdanení to bude tých zhruba 74 tisíc. Hej takže bavíme sa o 74 

tisíc mesač...pardon ročne. 74 tisíc eur ročne. Ten, ten základný problém, čo ja vidím, je áno 

máme 1 celá neviem koľko percenta. To je jeden pohľad čo sa môže zdať, že však to je, to je 

minimum. Ale najväčší akcionár má, má 20. Niektorí majú také, že 0,01. A tých 1,6 znamená, 

že je síce tam zhruba nejakých 770 akcionárov plus, mínus, zase si to číslo nepamätám presne, 

ale nadpolovičnú väčšinu, lebo rozhodujúca je nadpolovičná väčšina má podľa informácií, ktoré 

nám poskytli priamo z vodárenskej spoločnosti má 14 akcionárov. Rožňava je jedným z tých 

14-tich. Čiže byť jedným zo 14-tich spomedzi 770 je, je dosť vplyvné postavenie v porovnaní, 

v porovnaní z teda keď sa povie, že však je to len 1,6%. Čiže myslím si, že máme vplyvné 

postavenie. Koniec koncov pán primátor je členom dozornej rady, či dokonca predsedom 

dozornej rady?  

 

p. primátor Michal Domik 

Nie, nie členom. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Členom. Členom pardon. Zle som asi pochopil jeden z pánov na včerajšom stretnutí. Čiže pán 

primátor je členom dozornej rady, čiže máme, mesto má vplyv. Je otázne, či si ho zachováme. 

Nie som si tým istý. A pokiaľ ide o tie výnosy. No negatívnym aspektom tých výnosov môže 

byť to, že aby vodárenská spoločnosť tie výnosy zaplatila zvýši ceny vodného, stočného. Už 

v tejto chvíli máme na východe najvyššie ceny vodného, stočného. Máme, máme, máme 

a nebudem to porovnávať s Bratislavou, budem to porovnávať s Turčianskou vodárenskou 

spoločnosťou hej. Turiec majú o 50% nižšiu, nižšie ceny vodného a stočného. A ak teda ešte 

by, ešte by došlo k navýšeniu no tak hej sme v regióne o ktorom stále hovoríme, že je vysoká 

nezamestnanosť, nízke platy, zaostalý región a ak by sa teda ešte tie ceny vodného a stočného 

navýšili, tak nám asi občania nepoďakujú. Čiže to sú dôvody prečo ja budem, budem hlasovať 

proti, lebo to nepovažujem za výhodné pre mesto ani jeho obyvateľov. Ďakujem. 
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne. S faktickou pán poslanec Balázs. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
To znamená, že predpokladáte, že vodárenská spoločnosť vďaka tomu, aký má obrovský 

majetok to bude vedieť splácať? Takže tie peniaze každý rok uvidíme. Viete mi povedať potom 

prípadne, že koľko sme za posledných rokov dostali? Zato lebo teraz dostaneme 18 x 90 tisíc 

alebo po zdanení takže. Byť 1 zo 14-tich akcionárov je super, ale výsledok bude to, čo o chvíľu 

sa dozvieme, že koľko sme za posledných rokov za to dostali a ten vplyv tých 20% je 

nepodstatný. Apropo 3-tia poznámka. Teraz keď sa rieši, že koľko budú platiť ľudia na 

východnom Slovensku za vodu je veľmi podstatné, že sme v zaostalom regióne a že je vysoká 

nezamestnanosť atď., čo ste všetko vymenovali, ale keď sme sa bavili pred chvíľou 

o Rožňavských obyvateľoch, že koľko budú platiť nájomné za sály tam ste túto klauzulu dajak 

nepoužili. To ma mrzí, to ma mrzí.  

 

p. primátor Michal Domik 

Dobre. Tak ešte pred tým ako sa tu začne dajaký boj, lebo ja si myslím, že zas hej, ozrejmiť 

dajaké fakty. Bolo tu povedané, že stratíme vplyv. Tak to by som musel upozorniť tak isto, že 

ten vplyv máme až moc silný. 760 obcí a miest, mestá ma zvolilo do dozornej rady. Hej z tých 

770-tich hej, mám silný mandát, ktorý vlastne musia, keď ma chcú z dozornej rady odvolať, 

tak musia tak isto aj tieto mestá na valnom zasadnutí odvolať ma. Na návrh možno dať ďalších 

členov. Ja iba hovorím, že ten vplyv zostane, samozrejme ten vplyv zostane. To vodné, stočné, 

že máme najvyššie. Zas musím upozorniť, aby sme nezavádzali obyvateľov nášho mesta, alebo 

samozrejme celého kraja momentálne východoslovenského, kde zásobujeme pitnou vodou, 

lebo som v tej dozornej rade, už bolo včera na zasadnutí, kde prišiel aj pán advokát Krátky, pán 

generálny riaditeľ Prcúch a taktiež aj pán predseda dozornej rady pán Hreha, kde nám bolo 

vysvetlené a samozrejme aj ja viem o tom, že nemôžme porovnávať Bratislavu, Rožňavu a iné 

obdobie, lebo my dodávame pitnú vodu v dĺžke od Stariny v 130 km potrubí do ostatných miest. 

Je rozdiel v Bratislave, kde zo Žitného ostrova dodávajú z 20 km vzdialenosti pitnú vodu 

a celému mestu. Tak si viete predstaviť, že niečo vám vyviera zospodu a predávate tú vodu, 

čiže koľko tam zarábajú. Ale my na východnom Slovensku najväčší zdroj pitnej vody je Stariná 

čo je 130 km potrubie, ktoré zásobuje až po, od Prešova dole krížom krážom plno obcí, kde 

treba samé vetvy a takto. Samozrejme to je započítané, že tá voda nie je blízko, tak to je 

započítané aj do tej ceny vody. Takže zato je vyššia ako v iných lokalitách a v iných 

vodárenských spoločnostiach. A aj by som teraz možno dal slovo aj pánovi zástupcovi. 

Samozrejme nejdeme horkou ihlou rýchlo niečo šiť. My sme mali už 3 stretnutia. Samozrejme 

sme si dali urobiť aj právnu analýzu. Páni poslanci všetci boli pozvaní, aby mohli dávať otázky. 

Otázky bolo im zodpovedané na tieto otázky, čo ich možno trápilo, v čom nemali jasno. Takže 

si myslím, že ostatní nie len priťukávame, ale sedeli sme, aj včera večer sme sedeli pri tej tretej 

debate tak isto a bolo tam plno otázok. Minimálne na 3 hodiny sme dávali otázky. Ale ja by 

som možno tie právna analýza a tie ostatné kroky, čo mesto urobilo, voči tomu kroku, ktoré 

chcem dneska urobiť, že aby to bolo čo najjasnejšie. Tak nech sa páči pán zástupca odovzdávam 

slovo. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Tak ako tu už bolo spomenuté aj komisia finančná si vyžiadala právne 

stanovisko od pani doktorky Vnenčákovej, kde bolo poukázané na niektoré detaily, ale v zásade 

sa pani advokátka stotožnila s právnou analýzou docenta Tökölyho, ktorá bola vypracovaná pre 

vodárenskú spoločnosť s tým, že niektoré odporúčania pani doktorky Vnenčákovej už boli 

odoslané pánovi, pánovi doktorovi Krátkemu na to, aby sme už pri samotnom možnom riešení 
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zmluvy o týchto veciach rozprávali a jednotlivé ustanovenia, aj ktoré máme určité, určité 

požiadavky na nich, aby boli potom premietnuté následne do spracovania zmlúv. Takže pani 

doktorka Vnenčáková v podstate sa stotožnila, že spôsob výmeny akcií na dlhopisy tak, ako 

boli prezentované pánom doktorom Tökölym sú dokonca ako jediné možné. Tak isto, keďže sa 

šírili mnohé informácie po, po sociálnych sieťach a podobne, pred podobným prípadom stálo 

mesto Prešov, ktoré si tiež dalo spracovať právnu analýzu, ktorá v podstate je tiež totožná s tým, 

že takýto spôsob prevodu akcií na dlhopisy je správny a má byť realizovaný práve týmto 

spôsobom. Ešte, ešte uvediem možno informácie, ktoré odzneli aj včera na stretnutí, ktoré ako 

povedal pán primátor, bolo už niekoľké v poradí s tým, že bolo iniciované nami, keďže sme 

mali rôzne otázky, ktoré vyplývali aj zo zasadnutia komisie finančnej. Ja som tieto informácie 

v podstate tlmočil na tom stretnutí a pýtal som sa, kde bolo, podľa môjho názoru, adekvátne 

odpovedané s tým, že, s tým, že musíme tu rátať aj s tou skutočnosťou, že východoslovenská 

vodárenská spoločnosť je najväčšia na Slovensku a zaberá najväčšie územie a tým pádom na 

najväčšie územie aj dodávajú pitnú vodu. A porovnávať lokálnu vodárenskú spoločnosť 

s vodárenskou spoločnosťou, ktorá obhospodaruje také veľké územie, kde je taký veľký 

historický dlh na technickej infraštruktúre je dosť obtiažne a dalo by sa povedať, že sú to 

neporovnateľné veci. Čiže ťažké je porovnať vodárenskú spoločnosť s inou vodárenskou 

spoločnosťou, keď nehovoríme o takej istej rozlohe, keď nehovoríme o takej istej dĺžke potrubí, 

o takom istom veku tých potrubí a keď tu hovoríme aj o tom historickom dlhu, ktorý je cez 400 

miliónov eur podľa informácií, ktoré včera zazneli. Takže v skratke asi toľko. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

No jedna vec je, že či je ten prevod v súlad so zákonom. A tam nemám nejaké, nejaké zásadné 

výhrady, že by to nebolo v súlade so zákonom. Druhá vec je, že či je pre mesto výhodný. Pred 

rokmi mesto Rožňava predalo akcie v teplárenskej spoločnosti Tekor. Nikto za to nebol trestne 

stíhaný, keďže to bolo v súlade so zákonom. Len najvyšší kontrolný úrad vtedy konštatoval, že 

to, že to bolo nehospodárne nakladanie s majetkom mesta. Vyčíslil to zhruba asi, asi na stratu 

okolo 1 milióna eur, ktorú mesto utrpelo. Čiže moja výhrada je, je to, že to pre mesto nie je 

výhodné a že sa vzdávame teda tých, tej, tomu nie nezanedbateľnému vplyvu. Lebo ten vplyv 

je, je výrazne vyšší ako to 1 celá neviem koľko percenta akcií ako to vyzerá tak na prvý pohľad. 

Pokiaľ ide o tú, o tú vodu no napr. to vaše porovnanie, pán kolega, že teda sme teraz navrhli 

zvýšenie cien za nájom sály a, a a pri tej vode akože som taký nejaký, že sociálny. No cena 

vody dneska je v podstate komerčná cena. Akože nemáme dotovanú cenu vody. Cenu vody 

stanovuje úrad pre reguláciu sieťových odvetví tak, že sa, že pri všetkých vodárenských 

spoločnostiach na Slovensku, tie spoločnosti musia predložiť aké majú náklady, akú chcú cenu 

a ten úrad posúdi, že dobre či tá cena je okej, alebo ju dá nižšiu. Ale v princípe platí pravidlo, 

že, že tá cena musí byť taká, aby sa zaplatili náklady. Niekedy tie spoločnosti sú v strate, jeden 

rok, na rok sú v zisku. Ale nie, nie je to dotované. My tuná sme riešili pri tých nájmoch to, že, 

že v princípe my dotujeme ešte aj tie komerčné podujatia. A teraz sme spravili to, že tie 

komerčné podujatia budú platiť komerčné ceny, nekomerčné podujatia stále bude mesto, mesto 

dotovať. Takže to porovnanie proste pokrivkáva. Ešte som chcel niečo, ale teraz si 

nespomeniem, takže zatiaľ ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Ešte predtým, kým neujde tá myšlienka, prepáčte páni poslanci, vás 

predbehnem. Je to fakt ako nekorektné spomínať Tekor a, a túto situáciu. Ja len jednoducho 

poviem logické. Tekor prinášal každý rok 60 tisíc euro a predalo sa. A my sme a my vlastne 



34 
 

teraz opačne. Že prinesieme prínos 90 tisíc, po zdanení 74 tisíc. Veľmi fakt ako nemôžme toto 

spájať, že je niečo také isté. Lebo predtým Tekor vďaka tým akciám sme mali každý rok, keď 

podľa toho, keď aké chceli dať hospodárske výsledky a či chceli investovať do svojho majetku. 

Tak okolo tých 60 – 90 tisíc euro prichádzalo do mestskej kasy a predalo sa to. A teraz chceme 

vymeniť aby nám každý rok prišlo 90 tisíc pred zdanením, čo bude 74 tisíc. Fakt ako hovorím 

toto Tekor by sme s tým určite neporovnávali. Si myslím, že to si nezaslúžime my, aby sme sa 

dostali na takúto úroveň. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Presne tohto som sa chcel dotknúť. Tekoru. K tej poznámky Tekoru, že to je trošku diametrálne 

rozdielna situácia. Neviem či ste vy vtedy boli poslancom, ja bohužiaľ ešte nie, vy asi áno. 

Možnáže, možnáže vy ste mali asi viac toho v rukách, čo ste mohli spraviť. No čo, mám 

odpoveď na to, že koľko sme mali doteraz príjem vlastne z vodárenskej ako z akcií. V roku 

2008-19 391, 2018-46 734, dohromady 66 125 eur. To nie je za 10 rokov, to je za viac. 

 

p. primátor Michal Domik 

Za 20. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Za 20. Takže, takže len, len toľko k tomu. A ak ste včera vlastne tú, tú vodu by som tiež veľmi 

nespomínal, lebo keď sme včera dobre počúvali, tak vlastne sa  tam spomínalo, že to bude celé 

uhrádzané z neregulovaných činností. A vlastne cena vody patrí ku regulovaným. Takže, takže 

toto je dosť podstatná vec. Takže aj tú vodu možno do určitej miery to je zavádzanie s tou cenou 

vody. Takže viac sa už k tejto téme asi tiež neozvem. Myslím si, že stačilo. Ale určite budem 

hlasovať za. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Ja ešte ozrejmenie. Tento prevod nie je trvalý. Tento prevod je 

maximálne na dobu 20 rokov pre tých, ktorí nie sú úplne celkom v téme. Mesto Rožňava bude 

disponovať call opciou, ktorá sa bude môcť uplatniť v určitých intervaloch s tým, že v takom 

prípade vodárenská spoločnosť nemá na výber, musí nám tie akcie vrátiť naspäť za tých istých 

podmienok. A mimo týchto termínov budeme môcť sa dohodnúť na vrátení týchto akcií. Tieto 

termíny už sú dohodnuté s určitou logikou aby nezasahovali príliš do prípadnej zmeny počas 

mandátov jednotlivých volených funkcionárov, čo tiež celkom kvitujem. A s tým, že celá táto 

zámena, môžeme to nazvať zámena, alebo transakcia sa ukončí po 20-tich rokoch. Za presne 

tých istých podmienok budú akcie od vodárenskej spoločnosti prevedené naspäť na mesto 

Rožňava a mesto Rožňava prevedie dlhopisy naspäť na vodárenskú spoločnosť. Čiže v tomto 

prípade je to skôr o investičnej príležitosti akým spôsobom môžeme zhodnotiť majetok. Áno 

sú tu riziká pre aj proti. Je to na nás aby sme to zvážili. Ja osobne budem hlasovať za túto 

transakciu. Toľko asi. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

...teda zodpovedať v prvom rade pripomienku pána Balázsa k tomu Tekoru. Áno ja som už 

v tom čase bol poslancom, bol som jeden zo 4-roch asi, ktorý sme hlasovali proti. A teda čo 
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som pre to urobil. No okrem toho, že som hlasoval proti tak som si napr. dal vypracovať analýzu 

vtedy jednému kvalifikovanému človeku, ktorý robil v oblasti obchodovania s dlhopismi, 

akciami a pod. A venoval sa vyhodnocovaniu rizík pri takýchto obchodoch. Robil v tom čase 

pre jednu medzinárodnú, významnú medzinárodnú spoločnosť. A on dvomi rôznymi 

metodológiami ohodnotil tú hodnotu toho podielu v Tekore a vychádzalo to, že, že asi tá trhová 

hodnota mohla byť zhruba milión viac ako nám Tekor ponúkal. A napriek tomu teda sa mi 

väčšinu vtedajších poslancov nepodarilo presvedčiť a rok za tým robil, robil NKÚ kontrolu 

v meste Rožňava a skonštatoval zhruba to isté. Že mesto ten podiel predalo zhruba o milión 

menej ako, ako mala byť primeraná cena. A teda ten argument v tom čase bol veľmi podobný. 

Ten prvý argument bol, že však mesto má len, len 24%, alebo neviem koľko malo vtedy. Teda 

nemáme, nemáme väčšinový balík, lebo ten sme, ten už predalo mesto ešte v predchádzajúcom 

období. Voľne teda mesto bolo väčšinový akcionár Tekoru, potom predalo časť akcií 

súkromnému investorovi a malo menšinový balík. A druhý argument bol, že nám nevyplácajú 

dividendy. Hej tam bol argument, však sme niekoľko rokov nedostali, nedostali žiadne 

dividendy. Podľa mojich informácií to bola pravdivá informácia a vyplývala z toho, že Tekor 

v tom čase dosť intenzívne investoval. Vtedy vlastne postavili tú, tú tep...kotolňu na, na štiepku. 

Čiže, čiže bolo to dané tým. Len, keď my sme predali akcie, tak potom odrazu teda resp. podiel, 

to bola s.r.o.čka pokiaľ viem. Keď my sme predali náš podiel, tak odrazu tá firma začala byť 

veľmi, veľmi zisková. Čiže to je k tomu Tekoru. Pokiaľ ide o tej, čo ste hovorili o tých, že čo 

bolo povedané, že však sú tam tie neregulované činnosti. No tu bola moja otázka, ktorá nebola 

zodpovedná, zodpovedaná zo strany pánov z VVS, že čím je to dané, že oni, oni to idú, 

povedali, že budú z tých neregulovaných činností vyplácať a prečo nemôžu akcionárov 

vyplácať z neregulovaných činností. Neodpovedali mi na tú otázku. Veľmi jednoduchá otázka. 

Čo bráni tomu, aby nás vyplácali ako akcionárov z neregulovaných činností, keď, keď to budú 

môcť vyplácať vo forme, vo forme tých kupónov z dlhopisov. Čiže, čiže tam ja som 

presvedčený, že, že výsledok toho bude zvýšenie cien vodného, stočného. Pretože, pretože tie 

náklady, tie kupóny, ktoré my dostaneme, tých 90 tisíc a tie ďalšie mestá, ktoré dostanú, to sú 

oprávnené náklady, ktoré vodárenská spoločnosť si môže a ja som presvedčený, že si ich dá do 

nákladov. A úrad pre reguláciu sieťových odvetví im to môže odsúhlasiť a ja som, ja som 

presvedčený, že im to odsúhlasí ako oprávnený náklad. Čiže sa to premietne do cien vodného 

a stočného. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

S faktickou poznámkou pán zástupca. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Ja len dodám, že som sa zúčastnil rovnakého stretnutia. Ja som tú 

informáciu, kvôli čomu dividendy nemôžu z regulovaných činností vyplácať postrehol 

a pochopil. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Návrhy na uznesenia sú uvedené na ďalších 

samostatných stranách. Tak páni poslanci nebudem to celé čítať. Ale prečítam  Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje podľa § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. (ďalej len „zákon o obecnom zriadení“) zámer prevodu akcií mesta 

ROŽŇAVA (ďalej v texte len „mesto“) v obchodnej spoločnosti Východoslovenská 

vodárenská spoločnosť, a. s. spôsobom (formou) obchodnej verejnej súťaže. Prosím hlasujme. 

Za 7, proti 2, zdržali sa, zdržalo sa 0 poslancov. 
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K bodu rokovania č. 10/20 Nákup dlhopisov emitovaných Východoslovenskou vodárenskou 

spoločnosťou, a. s. a účasť mesta v záujmovom združení právnických osôb Klub majiteľov 

dlhopisov, VVS, a. s. 

Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje podľa § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. (ďalej len „zákon o obecnom zriadení“) v spojení s § 9 ods. 2 písm. e) zákona 

SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v z. n. p. (ďalej len „zákon o majetku obcí“) a § 15 ods. 1 

písm. b) Zásad hospodárenia s majetkom mesta Rožňava. 

  

 

Prejdime k bodu rokovania č. 11 Zásady hospodárenia s majetkom mesta – návrh na doplnenie 

Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo 

v Rožňave schvaľuje doplnenie „Zásad hospodárenia s majetkom mesta“ v § 11 ods. 12 podľa 

predloženého návrhu. Ukladá úplné znenie „Zásad hospodárenia s majetkom  mesta“ so 

zapracovanou zmenou uverejniť na webovom sídle mesta. Prosím hlasujme. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržal sa 1 poslanec. 

 

K bodu rokovania č. 12 Centrum právnej pomoci, Námestie slobody 12, P.O.Box 18, 810 05 

Bratislava 15 - krátkodobá výpožička nebytového priestoru v budove OKC v Rožňave, 

miestnosť č. 12 – konečné schválenie 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť krátkodobú výpožičku nebytových priestorov tak, ako 

je to uvedené v návrhu uznesenia. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje krátkodobú výpožičku nebytového 

priestoru – miestnosti č. 12 o výmere 46,60 m² v budove OKC v Rožňave pre Centrum právnej 

pomoci so sídlom Námestie slobody 12, Bratislava podľa ustanovenia § 9aa ods. 2 písm. e) 

zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí z dôvodu hodného osobitného zreteľa, na dobu určitú a 

to na rok 2024 v zmysle čl. 4 ods. 8 písm. c) zásad hospodárenia s majetkom mesta z dôvodu 

nájmu (výpožičky) nehnuteľností podporujúce všeobecne akceptovateľný verejnoprospešný 

účel. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 13 Olympijský klub GEMER, Edelényska 3, 048 01 Rožňava - 

Žiadosť o predĺženie bezplatnej výpožičky nebytových priestorov, miestnosť č. 5-6 v budove 

OKC 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť krátkodobú výpožičku nebytových priestorov tak, ako 

je to uvedené v náv...v návrhu uznesenia. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje predĺženie bezplatnej výpožičky 

nebytových priestorov v budove OKC na prízemí, miestnosť č.5 - 6 (t.j. 1 miestnosť - bývalé 
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internetové služby) o výmere 38,5 m² pre OK GEMER za účelom prezentácie úspechov 

rožňavského športu – „SIENE SLÁVY ROŽŇAVSKÉHO ŠPORTU“ podľa ustanovenia § 9aa 

ods. 2 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

na 1 rok. Prosím hlasujme. Ďakujem pekne. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 14 Mesto Rožňava, hlavný architekt a urbanista mesta, Šafárkova 

29, Rožňava – schválenie postupu pri spracovaní návrhu zmien a doplnkov č. 8 Územného 

plánu mesta Rožňava 

Otváram diskusiu. Máme niečo iné. Bod č. 15 máme. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram 

diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje 

obstarávanie zmien a doplnkov č. 8 k Územnému plánu mesta Rožňava. Ukladá v bode 1. 

zabezpečiť spoločnosť oprávnenú na vypracovanie zmien a doplnkov č. 8. V 2. bode spracovať 

zmeny a doplnky č. 8 k Územnému plánu mesta Rožňava. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 15 Plán činnosti a hospodárenia Mestského televízneho štúdia 

s.r.o. Rožňava na rok 2024 

Moment chvíľočku. Otváram diskusiu. Nech sa páči pán poslanec Kuhn. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť plán činnosti a hospodárenia mestského televízneho 

štúdia tak, ako je to v predloženom návrhu. A ja by som mal jednu otázku na pani riaditeľku, 

keby mohla. Keďže, keďže teda zo zdravotných dôvodov sa nemohla zúčastniť na finančnej 

komisii. Mňa by zaujímalo, že ako sa vyvíja posledné 2, 3 roky príjem z reklamy. Či viete takto 

odpovedať. Ak, ak viete, ak nie, tak môžeme to odložiť na neskôr. 

 

p. primátor Michal Domik 

Nechajme to na neskôr. Dobre? Pracuje. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Dobre, dobre v poriadku tak... 

 

p. primátor Michal Domik 

Nezaťažme ju. A ešte kameru dá na seba. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Dobre. Ďakujem. To je všetko. 

 

p. primátor Michal Domik 

Dáme určite odpoveď. Ďakujeme za otázku. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. 

Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje  plán činnosti a 

hospodárenia Mestského televízneho štúdia s.r.o. Rožňava podľa predloženého návrhu. Prosím 

hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 16 Správa o činnosti Mestskej polície Rožňava za rok 2023 

Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Chceme pán 

poslanec? Uhm. Je predložené. Nech sa páči pán poslanec Demény. 
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p. poslanec Miroslav Demény 

Dobrý deň. Ďakujem. Ja len toľko, že komisia na ochranu verejného poriadku berie na vedomie 

správu o činnosti MsP Rožňava za rok 2023. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie Správu o činnosti Mestskej 

polície Rožňava za rok 2023. Prosím hlasujme.  

Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 17 Plán činnosti Mestskej polície Rožňava na rok 2024 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Demény nech sa páči. 

 

p. poslanec Miroslav Demény 

Ešte raz ďakujem za slovo. Tak isto komisia na ochranu verejného poriadku odporúča MZ 

schváliť plán činnosti MsP Rožňava na rok 2024. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje Plán činnosti MsP Rožňava na rok 

2024. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

K bodu, k bodu rokovania č. 18/1 Správa z kontroly prevodu nehnuteľného majetku mesta 

Rožňava za rok 2023, ktorého všeobecná hodnota prevýšila sumu 20 000 € 

Poprosím pani hlavnú kontrolórku. Nech sa páči. 

 

p. hlavná kontrolórka JUDr. Katarína Balážová 

Ďakujem pekne za slovo. Vážený pán primátor, vážení páni poslanci, vážení prítomní. 

Predkladám vám správu o kontrole prevodu nehnuteľného majetku mesta Rožňava za rok 2023, 

ktorého všeobecná hodnota prevýšila sumu 20 tisíc eur. Kontrola bola vykonaná na základe 

schváleného plánu kontrolnej činnosti na I. polrok roku 2024 a zároveň bola vykonaná na 

základe novely zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, § 18f bodu 1 písmena i), podľ 

ktorého je hlavný kontrolór povinný vykonať za predchádzajúci kalendárny rok kontrolu 

prevodov nehnuteľného majetku obce, ktorého všeobecná hodnota prevýšila 20 000 eur a to do 

60 dní od uplynutia kalendárneho roka. Obec zverejní výsledky tejto kontroly do 30 dní po 

predložení správy o výsledkoch kontroly obecnému zastupiteľstvu, na svojej úradnej tabuli a 

na webovom sídle obce ak ho má obec zriadené. Ja som skontrolovala jeden spis, keďže v tomto 

období bol vykonaní jeden predaj pozemkov s hodnotou vyššou ako 20 tisíc eur. Správu máte 

tam podrobne rozpísanú. Záver bol kontroly taký, že neboli zistené porušenia platnej 

legislatívy. Nech sa páči ak máte nejaké otázky, pripomienky. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie Správu z kontroly prevodu 

nehnuteľného majetku mesta Rožňava za rok 2023, ktorého všeobecná hodnota prevýšila sumu 

20 000 €. Prosím hlasujme. 

Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov, nehlasovali 2 poslanci. 
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Prejdeme k bodu rokovania č. 18/2 Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta 

Rožňava a útvaru HK za rok 2023 

Poprosím pani hlavnú kontrolórku. 

 

p. hlavná kontrolórka JUDr. Katarína Balážová 

V súlade s § 18f ods. 1 písm. e/ zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov predkladám správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta Rožňava a útvaru 

mesta za rok 2023. Práca moja aj útvaru sa vykonávala na základe schváleného plánu kontrolnej 

činnosti na I. a II. polrok roku 2023. Nebudem ju podrobne čítať, ale len pre takú informáciu aj 

obyvateľov. Od roku 2023 bolo vykonaných 18 kontrol, z toho 13 kontrol v organizáciách 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Rožňava a 5 kontrol bolo za mesto Rožňava. Okrem toho 

mojou povinnosťou je vykonávať aj kontroly, alebo vypracovávať odborné stanoviská k prijatiu 

návratných zdrojov financovania, potom k záverečnému účtu, k rozpočtom. Tak isto aj 

spolupracujem, alebo vypracovávam novely zásad, ktoré súvisia s mojou činnosťou. Tak isto 

sa podieľam aktívne na činnosti Združenia hlavných kontrolórov Slovenska a svojou činnosťou 

chcem prispieť k tomu, aby mesto fungovalo lepšie. Ďakujem pekne za pozornosť. Ak máte 

nejaké otázky.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme veľmi pekne za prácu. Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie správu o kontrolnej činnosti 

hlavnej kontrolórky mesta Rožňava a útvaru HK za rok 2023. Prosím hlasujme. 

Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 18/3 Návrh na uzn....prepáčte, ospravedlňujem sa. Už sa veľmi 

ponáhľam.  Správa o vybavovaní sťažností a petícií za rok 2023 

p. hlavná kontrolórka JUDr. Katarína Balážová 

Áno takže tak isto moja povinnosť je raz ročne predložiť správu o vybavovaní sťažností 

a petícií na meste, MsÚ. Ako to vyplýva z mojej správy na mesto bola doručená 1 sťažnosť, 

ktorá spĺňala náležitosti zákona č. 9 z roku 2010 Zb. o sťažnostiach. Sťažnosť bola prešetrená, 

bolo konštatované, že je neopodstatnená. V roku 2023 bola tak isto doručená jedna petícia 

občanov a to za opravu a vybudovanie, alebo opravu cesty na Útulnej ulici v Rožňave. Je to 

opodstatnená táto požiadavka obyvateľov, ale podľa finančných možností sa to v roku 2023 

nedalo zrealizovať. Takže predpokladám, že v roku 2024 vyhovieme občanom. Ďalej na MsÚ 

bolo doporučených ďalších 13 podaní, ktoré boli označenia ako, označené ako sťažnosti, ale 

nespĺňali náležitosti zákona č. 9 a preto boli riešené iným spôsobom v spolupráci s odbormi 

MsÚ. Ďakujem za pozornosť.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie správu o vybavovaní sťažností 

a petícií za rok 2023. Prosím hlasujme. 

Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Posledným bodom dnešného MZ je Diskusia.  

Nech sa páči. Jaj ešte máme prepáčte. 
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Ďalším bodom programu dnešného zasadnutia MZ sú Podnety pre hlavnú kontrolórku 

Nech sa páči otváram diskusiu k tomuto bodu. Nie sú žiadne podnety. Uzatváram diskusiu. 

 

A prejdime k poslednému bodu dnešného MZ čo je Diskusia. 

Nech sa páči páni poslanci. Otváram diskusiu. Taktiež nikto sa nehlási. Asi bude to pán Beke. 

Áno. Nech sa páči pán poslanec Beke. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Prepáčte, neviem prečo nechcú ostatní diskutovať a musím zavčas ako len zareagovať, alebo... 

Ako iste viete minulý týždeň prebiehali dni mesta. Boli organizované pekné podujatia, 

stretnutia, výstavy ako aj udelenia najvyšších odznakov mesta alebo ceny mesta. V rámci 

podujatí sa organizoval aj, organizovala sa konferencia o histórii Rožňavy. Tam odznel ako len 

jeden, jeden postreh od pani Kušnierovej, ktorá bola aj ocenená tohto roku s cenou mesta. 

A týkalo sa to cintorína pomníka Linassiho, Linassiho Sándora, staviteľa mauzólea v Krásnej 

Hôrke. Je to vo veľmi zlom stave. Či by mesto nemohlo ako len dohliadnuť ako len na to, aby, 

aby sa opravil ten pomník. Samozrejme sme poukázali, alebo ja som poukázal na to, že áno má 

pravdu, ale tak isto aj iné pomníky, čo som aj na všesvätých ukazoval aj predstaveným nášho 

mesta, čiže pán primátorovi a zástupca bol tam. A čo sa týka sochy Kántor Kálmany Póshi 

Lányi nám rozpadne pred, pred očami. Čiže boli by pomníky, alebo, alebo kultúrne pamiatky 

mesta, ktoré by zaslúžili ako len väčšiu opateru. Tak chcel by som aj z tohto miesta ako len 

požiadať pokiaľ, pokiaľ niekto aj z poslancov, alebo, alebo aj MsÚ má, alebo dozvie, že je 

nejaký projekt s čím by sa dalo ako len obnovovať tieto pomníky, tak dajte na vedomia a, a nech 

skúsime dostať peniaze na tieto obnovy. Trošičku ma zarazilo, keď v materiáloch sme dostali, 

že aká je úspešnosť zbierky finančných prostriedkov na opravu sochy Františky. Že účet bol 

otvorený v novembri a odvtedy prakticky 60 eur ako len je na účte. Tak je to trošičku vizitka aj 

mesta, alebo občanov ku týmto pamiatkam. Samozrejme že sú finančné možnosti ťažšie aj 

u ľudí a jak to, na čo je zanietený, ale ja si myslím, že aj tieto sochy by zaslúžili aby sa, aby sa 

obnovili a, a aby sme nie my boli tí, ktorí ich zrušíme. To isté ešte by som chcel apelovať aj na, 

alebo žiadať aj mesto, že keď má nejaké diskusie, alebo stretnutia s biskupským úradom, tak 

pokiaľ vyjdete na námestie a na, smerom, smerom ako len na Betliarsku cestu z námestia 

a pozrieme na  tie freska čo sú na budove katolíckej cirkvi, tak je to vo veľmi dezolátnom stave 

a len otázka času, kedy odpadne tam malta a sa zničia tie freska. Či na tie by taktiež nevedeli 

nájsť nejaké možnosti opravy alebo reštaurovania. Je to pýchou našej, keď aj nemáme vo 

vlastnosti tú budovu, ale naše mesto zdobia ako len tie freska a o dávnej histórii rozprávajú. 

Ďakujem pekne za pozornosť. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Tak aj mne je to veľmi ľúto, lebo aj ja som sa pozrel na účet. Trošku 

samozrejme aj ja s venujem filantropii a grófka Františka Andrássyiová bola veľká filantropka. 

Pomohla v tej dobre strašne veľa školám, organizáciám, kultúrnym podujatiam, nemocnici 

hlavne. Hej ja si myslím, že ten, tá možno to čo ona urobila, to si myslím, že nesmieme 

zabudnúť a tak isto by sme sa mali všetci spojiť a určite aj urobím všetko z mojej strany, už aj 

pracujeme na tom. Boli sme aj v Košiciach na maďarskom konzuláte, aj sami zdroj hľadáme. 

Tak isto hľadáme aj cez kultúru, aj cez obnovme pamiatky, všelijaké fondy teraz oslovujeme 

a hľadám zdroje, aby sme túto našu dominantu mesta, sochu Františky zachránili. Už aj môžete 

vidieť, že už druhý rok je obalená v zime, aby už tam nepršalo, aby vlastne tá voda, keď pri 

zamrznutí neroztlačila aj tie špáry, aby tá socha čo najdlhšie ešte vydržala, kým zoženieme 

peniaze na jej rekonštrukciu. Ja som rozprával už s niekoľkými poslancami, ešte možno aj mám 

nejaké nápady. Určite ja osobne sa zainteresujem v priebehu 2 týždňov do zbierky. Ako bolo 

vidno, že áno bolo dajakých 120 euro, ale na poplatkoch čo sa týka banky tak odišlo 40 euro. 
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Takže ja si myslím, že určite musíme všetci sa zapojiť, hlavne vy poslanci, samozrejme na čele 

so mnou, aby sme čo najviac peňazí a ukázali tú cestu, že sa to dá. Už určite som sa rozprával 

aj s poslancami Kobezdom a s pánom poslancom Deményom ohľadom toho, že aj Gastrofest 

bude zameraný čisto, všetky zbierky budú zamerané na obnovu tejto sochy. Takže všetky akcie, 

zbierky, všetko budeme sústreďovať na skladanie týchto peňazí a možno ukázať cestu, že fakt 

si zaslúži táto socha a hlavne táto osoba, ktorá si myslím, že môžeme byť na ňu hrdí, že si 

zaslúži aby pamätník zostal čo najdlhšie a nech zostane dominantou nášho mesta. Takže o 2 

týždne spúšťame jednu dosť takú veľkú akciu. Samozrejme chcem osloviť všetkých sponzorov, 

chcem osloviť všetky firmy v meste, inštitúcie a budem hľadať zdroje aby na ten účet do 2 

týždňov sa spustila taká zbierka, na ktorú potom na konci budeme všetci hrdí. Takže určite 

ďakujem pekne za upozornenie, ale vieme o tom, lebo mi to fakt ako na srdci veľmi záleží, aby 

dominanta nášho mesta bola obnovená. Viem aj o tom ďalšom pomníku Poshovej rodiny hej, 

ktorá tak isto je veľmi krásna dominanta cintorína. A budeme musieť, najprv ja poprosím pána 

zástupcu aby sme tam poslali nejakého, nejakú skupinu ľudí, ktorí sa vyznajú v architektúre, 

alebo vedia ku tomu tak isto rekonštruovať túto sochu, koľko by to vyšlo. Samozrejme podľa 

finančných možností. A keby to išlo, si myslím, že do dajakých 5 tisíc euro, určite mesto by 

vedelo vyčleniť takúto sumu. Ale pri Františke musíme rozprávať o státisícoch. Hej ja som sa 

čudoval, že to je tak drahé a tak isto aj na konzuláte som sa pýtal, že už ste obnovovali takéto 

sochy, veď ako je to neuveriteľné aby to niečo stálo 360 tisíc. Oni povedali, že áno je nám ľúto, 

ale obnova je drahšia ako keby sme dali. Ale presne o tú hodnotu ide, že to už má 100 rokov 

a radšej to obnovíme, ako by sme mali dať vyrobiť novú sochu hej. To už by nebola tá pravá. 

Takže radšej musia investovať do týchto obnov, obnovy týchto sôch strašné státisíce. Že už aj 

oni mali s tým skúsenosti v Spišskej Novej Vsi, taktiež aj v Košiciach. Takže spustíme to do 2 

týždňov a uvidíme ako budeme úspešní. Ale tak isto samozrejme tá zbierka je tá prvotná, to je 

to najkrajšie, čo môžeme urobiť pre ňu, pre našu Františku. A to druhé bude presne tie výzvy. 

Čakať výzvy a samozrejme sme oslovili aj v rámci maďarskej strany, že či nám nevedia 

maďarská strana dajakú dotáciu, určitú časť dajakých 100 tisíc. Tak isto aby sme boli 

participatívni, že všetci sa budeme spolu podieľať na obnove tejto Františky. A to bude asi 

najkrajšie. Aby to nebolo jeden zdroj, ale nech je to tisíc zdrojov, kto každý prispeje k obnove 

tejto sochy. Takže si myslím, že takto ako rozprávam je to postačujúce. Čo ešte tam. Biskupský 

úrad. Samozrejme oslovíme biskupský úrad, aby si pozrel, keď ste si všimli tie fresky. Takže 

aj toto upozorníme biskupský úrad, aby dali na to pozor, aby neprišli o tie fresky. Je to v ich 

vlastníctve, my ich môžeme len upozorniť na ten detail. Mám tu ešte tak isto odpovie aj 

zástupca, už som trošku unavený. Pán zástupca Drengubiak nech sa páči ešte doplňujúce dajaké 

veci. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Tak v prípade námestia sme už v minulosti aj riešili ...sme v minulosti 

už aj riešili, keď sme oslovili majiteľov v prípade oplotenia pri kostole, ktoré sa rozpadalo 

a veľmi promptne zareagovali a opravili ho. Ale keď sú akékoľvek podobné podnety, tak 

poprosím vás nie je nutné čakať až do, až do zastupiteľstva, ale skúsme aj trošku rýchlejšie 

zareagovať. Môžete kľudne prísť, prípadne za mnou a nadiktovať mi kde je dajaký problém. 

A budeme hneď oslovovať dotyčných majiteľov. A rovnako aj čo sa týka rôznych budov, ktoré 

sú pamiatkovo chránené atď. v prípade, že sú tam dajaké poškodenia tak riešime a budeme 

riešiť ďalej tieto budovy, aby sa o ne starali. Žiaľ mnohokrát nemajú títo majitelia dostatok 

finančných zdrojov. Napriek tomu my budeme pokračovať v tom, aby tieto budovy sa nám 

ďalej nerozpadali a aby aj neohrozovali prípadne obyvateľov nášho mesta, ktorí sa zdržiavajú 

na verejných priestranstvách, ktoré tieto budovy ohrozujú. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 
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Ďakujem pekne. Ešte niekto do diskusie? Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Vážení 

poslanci týmto sme program dnešného MZ vyčerpali. Ďakujem vám všetkým za pozornosť 

a prajem vám ešte príjemný zvyšok dnešného dňa.  

 

 

 

 

 

 

Mgr. Michal D r e n g u b i a k     Michal  D o m i k  

zástupca primátora mesta     primátor mesta 

 

 

 

 

 

 

O v e r o v a t e l i a  

 

 

 

Ing. Attila  K e l e c s é n y i      Miroslav   D e m é n y 

poslanec MZ       poslanec MZ 


